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Synopsia nf ractsx !urther 1nfomation concerning palt activitiu Ve
. and- associatea of Willie Earriaon, Hemmond , Tndi:

o >
—&“.-P"# . '¢;;‘»’,"' " """

R ‘_ " 'ama apd vicinity obtained,, Joe Williamson end
U SIS A ) wifs, Chicego, contacts of Byron Bolton and wife, .

E 1ntarv1ewed, Chicago, Illinois, advised Bolton ... .- .-
L .- dressed in hunting clothes called et Williemson's ::'-".’;
apartment latter part of Jamuary, 1934, indicat~ - R
ing possibly Bolton took some active part im kida’ - .,'_-,n-: B

'naping; state Bolton's two children myateriously

-~ . "called for and taken 11iamso DO
r * on 11/24/34,
oo - -~ ..receiwed letter po ngfield, Illinois, - B"\&_
R “_ °  12/18/34 from Volmey Davis, who failed to furnish ¥
o a g7 Y77 pddresss Davis visited Aurcra, Illinois, night of’
. k © "1£/18/34s ‘Subject Berg mdvised he and subject .
" N _Gibson only acted as guards for Bremer ransom cash |
s v ' handled thrgugh ‘Dre Moran's office; that Gibson U
C .. .. .0 had mo pars in the kidnaping; eays subjests 'ree ' -
tLom e TELLLST 7 marked Gofermment had no jurisdiction in this cese
I due to gﬁsence of interstate transportation.
MldredTKuhlman, wife or paramour of "Doc™ Barker, . ... .
ractn A4 o _presently located 432 Surf Street, Chicegd, living )
VI - R R S “"with man whose identity as yet undetermined; : “
‘ L '_ Subject Harrison rented apartment at 5912 Pine - ' . -
‘wws - Brove Avenue on 12/15/34; investigation shows . . .
’ .7 this spartment now occupied by membeérs of ‘this ~ . =’
gang, 1dentities oot yet eatablishod. EURC I S

-
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REFERENCE: Report of Special Agent D, B, Hall, Detroit, *
: - dated 12/21/34; letter from the Kamsas City .
Division office, dated 12/27/34; report of -

Special Agent J, .l- Smith, Jrey St, Louis, .
S dated 12/26/34; letters from Detroit Division-:
v .office, dated 12/17,"19 end £2/34, wnd report

L " .of Special Agent B. D. Brom Chicago, dated
12/17/34. PRI & TR T T

'I'he title of thia report 15 being marked "changed" in order
to show additional aliases used by subjects Karpis, Arthur R. Barker, Fred Barker,
Williem Weaver, James J. Wilson and Russell Gibson; also to show the correct first

nane of subject Bolton as "Byron" instead of Bryon, end to add the neme of Williem
Js Harrison with eliases as a subjecte
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The rolloving 1nvestigation was conducted by Speeial Agent N
D. P. Sullivan: _ \\

o .. .%. .+ In & further effort to locate Mxe Gresn {not May Gresn ms'" "\
previoualy reported) ‘the following mvestigqtion was conducted, ~ It s - "\
'%0 be noted that Mae Green is reportad to bave resided with 'illiu LM Fey
Barriaon at Calumet City, Illinois), from April’ to approximetely Septanb.t,
1933, To verify information contained in previm reports 4o the effect : -

" that Mae Green had received her mail at Gmnl Delivery, s check of the

" Gensral Delivery at the main post office at Chicego, Illineis, and at the

~ Post office at Calumet City, Illinois, was made for the months of September,
October and November, 1935, izich t‘ailod to diaclose any forwa.rdins nddross

© for l(ao Greeno = R

L Lgent was ndviled that the tomer postm%nr nt c,almnef. City,
.. one J’ohn A Loundoski, was acquainted with Williem ¥/ Harrison and was 1n ,
office during the time that Mae Green is reported to han resided with .

- ¥ ‘H_arrison at Calumst City. John L.- sten&otki, ‘former Postmaster at ca;lu-
" met City, minoia, was interviewed and showmn photographs of  the Karpia-
: Barker gang; including a photograph of Williem J, Harrison, which photo- :

~graphs he failed to recognize as those of any pesrsons he had ever seen, ..
. He could not rocall uwthing rogarding Harrison, mor was he acquainted with
Mee Green, -~ = T }

Willjem Blankblossom, who was employed at the Calumet City .
Post Office as Special Delivery messenger, was likewiae interviewed in the -« - .
“presence of Mr, Lewendoski, who vouched for Blankblossom's integrity. Blank-
"blossom was likewise shown photogra;:hs of the nrpis-Barker mob, 'hich he
~ Tailed to. recognizo., ,M, Vi wr,-»;u *‘-»‘..;. RO ~_"" T o

Tl record o! the long distance’ telaphone oaha mado rrum . -
Hammond 1663, the telephéne 1isted to William J. Harrison, 310 West Mason
" Street, Calumet City, Illinois, during April end May, 1933, discloses &
oall made to Graceland 2928, which telephone is 1iated to Frank Brennan,
2027 North Sheridan Boad. chicago, Illinoil. T : .

-~.~¥: ~::,.n

) By discreet 1nqu1ry, lgent ascertained that Frenk Brennan
and an unmarried sister, both elderly persons, reside in an apartment at _
the above addreu, that they have 11ved»haro for many yeara and are con-

' - / rennan Ia.l intorviawed and questioned néoncerning
the above telephone eall. She could not et first recall the eircumstances .

" . surrounding the abové call, but later stated that in October or Nowember -

" of 1932, a Mr, and Mrs. Robert Heyworth roomed with her, in compsny with ope
“ Mae Green and her imsband, She stated that Mr. and Mrs, Green and Mr, and
Mrs., Hayworth came to Chicago together from New York City, where Mr. and Nrs.
Green stated they had operated a sode fountain business. Miss Bremnan ;tated




Mr, Green visited his parents® home somewhere in Eentudky esnd that Bn one

RaeaN
£0h
LAY >4

. -4~

that Mee Grsen originally came from 8t. Louis, Missouri, She d4id not

. kmow, however, the names of any of Mae Green's relatives nor her former
‘sddress in St, Louis, Miss Brennan recalled that Mae Green hed been *:-:
- staying at Hammond, :-Indiena, or Calumet City, Illinois, and that she u’- S

pressed the {ntention of getting a Job st the World's Fair upon 1ts open= -

ing in May of 1933, ‘Miss Brennan recalled thet about November 1, 1932, ."‘3

occasion Eae Green made a tslephone eall from Miss Brennan’s aparhnent to
her husband in Kentucky, Miss Brennan stated that when the Greens moved °
from her apartment, they were aided by a Mr, Meyers, a tailnr loca.tod at
4061 Sheridan Roead, who 13 a friend of the Grsona. 'i_ AT selh s .

PR

. ._-..._ eien v. .

: ‘ At the Illinoia Bell ‘relephono Company, lgent was .dviaod
that the long distance telephone t0ll tickets are desiroyed by the tele- -
phone company after one year; that, therefore, the toll ticket on tho telo- '
:mone call mde by lu Grun in mwenbcr, 1952, had been destroyod. o
. 4 . -
e -f' - Without dinclosing ‘his identity, Igent utorvieuﬁ one Er. g
yer, a tailor at 4061 North Sheridan Road, He stated that Dorothy ' ' = -
Flynn, who, up until a month or two ago resided at 4336 North Sheriden
-Road, wes a good friend of Mae Green and Mr, mud Mrs, Robert Hayworth, -
Meyer stated that Mrs. Hayworth's first name was "Pat™; that he 412 not
know the present address of Mr. and Mrs, Hayworth, steting that the Hay-
worths had recently separated, and that when lest heard of Robert Hayworth
-had been living in the sama apartment house 1n 'hich Dorothy rlynn 'u AT
11v1ng on Sheridan Boad. SN , L ,5 K TR

R~

Sosmm Lt 4336 Bheridan Road the houukeepor. uho Aecuned to gin -

; her name. stated that Robert Hayworth had resided at this address up until

* July, 1934, but hed moved without paying his. room rent,” She stated that =
she believed that Hayworth had moved to the Hotel Sinton on Sheridan Road;
that Dorothy Fiynn had 1 ewiso moved to the Sheridan Plau Hotol.

. Mr, Hen Nalther, honso deteotin, Sheridan Plaza Hotel, ‘

. was interviewed and, through an informent, located Dorothy Flynn, and she
was interviewed by Agent in the presence of Detective Walther at the Sheri-
dan Plaza Hotel., She stated that she was ndt acquainted wish Williem J, .
Harrison and could not identify photographs of the Karpis- er gang, which
' were shown to her; that she had not seen Mrs. Robert (Patgﬂay'orth in nearly
& year. BShe stated that Pat Hayworth was presently residing at €13 Allen
Strest, East Grend J'orka, Ilinnesota, that Pat Hayworth hed been ih “commumi-
cation with Mae Green since Mae Green has resided dn. Iashington. D. c. ,mﬁ
undonbtedly h:on llue Green'- present addrou. S ;‘e' ¥y ey e

. ’ e S } T - -3 AR - X .

. The St. Panl Division Office was requested by letter to intor-

view Mrs. Pat Hayworth for the purpose of obtaining Mae Green's present ad-
dress in Washington, P. Cs, 80 that she may be interviewed regarding her
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‘ _;,.tho aetivitin ot the nmiu-Barku' sang. s g ‘ &

. 5 ' | 7;.,l,.‘-_,ri

-, '—'ev-m—.w—‘ gl ”’-F'-':..w‘
] - :

“ - N

%

e . S PR w“q > ; .
pei kAt tho “B.otel 8nton the ‘records-wers chockal ror the palt ._,l-;
Bix, nonths. but no record eould be found of a Robert Heyworth. However, ~

- ..v-“‘::

. " one of the bellboy-, whose riame was not obtained inasmuch es Agzent 4id not -

adviged he believes Hayworth had formerly stayed in @ room oceupied .
by one Connolly, who, is yre-ently reaiding at the Lragon Ama Lparhnants. ’

| ) diaclos;qg;identity because of the guestionable character of the hotel, - S
% ,

I

at &‘71? Kenmore Avemae. e T T e e

\r

'*" '!om connolly tt tho Lragon Lpartmente laa intorviend ana

) atated that approximately two ‘months ago Hayworth had been rooming with him.

Connolly; that Hayworth was unemployed and without money &nd that he informed

. Connolly that a friend of his living on the South side of Chicago had promised

‘bim & job, He left Connolly's apartment and Connolly stated that he has not
seen him since and has no idea where he is presently located, - Connolly stated

" he has no knowledge of Hayworth's persona.‘l history, and does not know whnro

his folks reside,

The following numbers to which long distance telephone calls

', Mere made from telephone number xamond 1663, liatpd to Hillium J. Hmilon, :

- 5

, 1n Lpril and Mw, 1935, were checkedx A Y »‘_; __\_' E .
" MIDWAY 10553, liated to Harry Grean, 542 Leke Park Avenus, . ;

‘ ;;.-Chicago.‘ This aldress is occupied by a tavern which éppears to be of mea-

. tioneble characters Agent frequented this tavern end struck up 'y converu-

tion with a man working behind the bar who sppéared to be the owner of’ the

. premisesy This man's neme is Stone and du the oourse of the conversation -

Stone mentioned that he had not seen Willie“Harrison in epproximately two
years and requested inrormation from Agant as to vhathar he haﬁ seen Harri-
son recently. g e R e e T s ,_._‘ ST,

y H!DE PABK 1957. nntod to lilliam .T. Gibbons, Green Tree Inn,
7416 Stony Island Aveme, which has been mentioned in previous reports, was

L checked with the folloﬁng results,  William J. Gibbons was interviewed amd

he stated that he is the omer of the Grsen Tree Inn and has been for many

. years, Gibbons spoke freely and upparent].y truthfully to Agents when he
- gtated that he does not solicit the patronage of hoodlums. He was shown -

‘ - photographa of the Karpis-Barksr geng, including that of Williem §. Harrisdn, :

all of which he failed to resognize., Gibbons mentioned, however, that he was
acquainted with John McGinnity, who formerly operated a tavern at Celumet City,
T1linoiss It is to be noted that John McGinnity was formerly an employee of
William J, Harrison several years ago. Mr. Gibbons stated that he had a
brother residing at Tinley Park, Illinois, by the name of John T, Gibbonse
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One of tho telephons salls made from Hemmond 1663 was made to 'nnley Park
90, which is a telephone listed to a roadhouse located a$ 147th Strees ';,
.end Osk Park Avenue, Tinley Park, Illineis, which place is operated by, -
' John Gidbbons, mho was interviewed by Agent, MNr, Oibbons likewise was , ’t '
<+ shown photographs of the Karpis-Barker gang, “including the photograph of
: Williem J, Harrison, whick photograph of Harrison eppeared familiar, al~
though he eould pot recall Harrison's identity, Mr. @idbdons stated, how-
ever, that he was acquainted with Jackie Filan at Calumet City, Illinois,
and thet possibly Filan might have had ocoasion to telephone Gibbons from .
Barrison's residence, It is to de noted that Filan is a fomer partner
of Williem J, Harrison and is presently incarcerated in the Leavenworth
Penitentiary. It is also to de noted that the roadhouss operated by John

. - T. Gibbons is apparently a respscteble place, frequented by prominent R
. .pbuticians axi Judges 1n anu nbout thiago. o ,;:‘ _’_-;. s 2

LN

2 : : SAGIHAI 8273, liltod to Lo Ao lanley, 1915 East 86th Btrnt.
" was checked with the following resultse Agent made discreet inguiries
of the janitor’s wife at the apartment house located at the above address
and she stated that the Easley family had resided at this address only
since April, 1934, end were not living here prior to that time, It is
evident, therefore, that the above telephone cell was not made to Mr, ,
.. . Easley, but gppa.rently to -omeone elu who romerly lud the same telophono =
'mnnbor. . _ o

.“% e ~-~"~--. - f.'~-‘- ot
¥ ;

e e s LLIHDALI 6868, l.iatod to !. Bemxet, 2501 Smth Sprlngﬁe]ﬂ

) Lvenue, Chieago, was checked with the following results. At this address"

 Marie Holcubek, manager, was interviewed end stated that the Bennet ramily

" resided at this eddress for several years, but had moved approximately
three months ago; that Mrs. Bennet is presently residing at 3824 West
26th Street, and Mr. Bennet was operating a brewery somewhere in Michigan.
Mrs. Holcubek stated that the Bennests were a highly respectable feamily
end she was shomn photographs of the Karpis-Barker gang, which she tailed
to racognize as thoae of any persons she had ever seen, -

- L Mre, !rod Bonnet, s824 Ieat zsth Streat, telophone Craw=
tord, 5699, wes interviewed, She stated that her husband was presantly
. employed at the Four Flags Bretory at llilu. Michigan; ‘that meither she .
por her husbend were acquainted with William J. Harrison, but that they were
. asequainted with & man named "Whitey”, who operates Whitey's Service Station
"+ at Celumet City, Illinois., At Calumet City, Illinois, Agent had heard thet
" 8 man nesmed Whitey, last name unknown, was acquainted with William J, Harrison
and this undoudtedly is the party referred to by Mrs., Bennet, Mrs, Bennet
stated that neither she nor her husbend has visited Celumet City for a long
period of time and she was shown photographs of the Karpis-Barker gang, all
of which she failed to recognizes




v a7 et el T e e s

v v - PUGASKY 2785 1s listed to. Joseph M, Poehran, uaae Indiana .
Avenue, chicago, Tllinois, was checked with the following ’runltl. Agent T
interviewed Rey Donnelly, who Gelivers mail to’ ‘Tha ebove sddress, whe
- stated that Mr. Pochren has two sons ‘who. opento R tavern as the nbon

s ar emem b e w s

- 4 tddress which 1s frequented by guestionabdle eharasterse Mr. Ponnelly - *’ o
SRR hew ot no one m the ntghbozhood yho eehld e trnstod Air mt.m..,d. v
ST ' . . Lo R e ar {r_,‘{',_} e

Agent ﬂsited ths tavarn iperatod by Tinco and ?rank rochra.n
at 11858 Indisna Avenue, and struck up a conversation with Viace Pochran,
who stated that he had formerly tended bdar at 120 State Strest, Cealumet City,’
Illinois, for approximately six years up ¢to tw yedrs ago. - He eppeared .- .-
to be well acquainted with all the tavern owners at Calnmet City, Illinois,
and elso acquainted with Williem J. Barrison. lta.ting that be had not seen

o 'lfilly" ror 80mS tm. . T e w‘ ced T ._.,r.,_\,_ -, Sl ,_f
T a Y { "e' '  :.-;;; o .i‘ IS A S «'T’:";V"& ) Tt - -r
. - om.mn sna, 11sted to the Oberman o7, “as01 sonth‘ - ‘-;jj ,
o Ilichigan Lvemo. was checked as follows: Joaeph R, Oberman,’ owner, -was © .

interviewed and shown photogrephs of the Karpis Barker gang, imcluding & ° -
photograph of ¥William J, Harrison, which he failed to recognize, He - : - ' .
stated, however, tha¥ the photograph of Harrisen appeared vory tamiliar,- e
but thet he could not recall where he had seen him or the circumstances
surrounding his acquaintenceship with Harrison, stating that he believed
_ it took place several years ago., The record of the prescriptions filled
2" % &7 gt the Obsrman Pharmacy during April and Msy of 1933 was checked; but tharo R
was no record foumd of a preacription filled by llr. Obeman ror Iilliam I. o

- Harrison or. Mae Greln. ‘:_"_ s _,:,; T ‘, ey :-;-,_._‘;:,:4,, . .,"—
R A E L
R !‘rank B.orner, tormerly employed s & clerk at thi) lrng ; )

atore, was interviewed at Mr, Obermante other store located at 4301 Bouth .
State Street, Horner was likewise shown photographo or the Karpis-Barker
gang, all of nhich he railod to reeognizo. o '_ L ST SR

‘ S BURNBDK 9866, listed to Otto Heigl, 14214 Lvenue o, Burnham
Ill:lnoia. was checked with the following results, Agent made discreet
inquiries at the Post Office and other places at Burnham, and ascertained
that Otto Heigl was a next door meighbor to John Patton, Mayor of Bumham, '
and up until the present year was Chrk ot tho 'notn or Burnham and s nry
% elose friend of John Pattoxms S o _
R _; bl o Pomed s R 205 BEREIN E5
« el T T Re effort m made to “1ntarviﬁ Boigl. 1nasmxch as Patton
L 1s reputod to be one of the heada or tho Capone Syndicato end . rr:leml vot
, Iillian !. Harriuan. P ,-.;}h I R . ‘ SIS :

- ';.\
',ar':

CE .

BUHBOLDT 9406, a telephnne listod to the Rcmbrandt Restaurant.
operated by George Drelios at 2758 West North Avenue, Chicago, was checkeds
¥r. Drelios was intsrviewed and shown photogrephs of the Karpis-Barker gang




all of which he failed to recognize, He stated he could not recall any-
one from Galumet City, Illinois, or Hammond, Indiana, telephoning his . .,
' place of business, but stated it 1s possible some customer may have - e
. done 80, He referred Agent to his night manager, James Poulas, who was .~ °
7. later interviewsd by Agent and stated that epproximately a year amd a ~ h
- half ago there was & ysung lady employed as a waitress at the Rembrandt
. Resteurent mho was asquainted with a girl ‘who lived at Calumet City, -, .
"Illinois, with a man who opersted a tavern im that town. Poulas JProbably
" had reference to Mae Green, who was at that time living with Williem J‘.
‘Harrison., Poulas stated that he did4 not know the nams of this former ‘
waitress or her address, dbut stated that she ocoasionally came to the S
restaurant to ask for work, and that when she next eall he '111 obtain
h:Zmnss and notify the chicago Diviaion otﬁco. R ‘

o o - BLUE ISI.LND 2316 1- liated to 11111 Gallagher an! Ialter ".'
»_ HJ Koenecke, £341 West Prairie Street, Blue Islsnd, Illinois. Mre Koenecke
_was interviewed and stated that he was not acquainted with William J. S
~ Harrison, nor could he identify photographs of any members of the Karpis-
* . Berker gang. He stated, however, that his sister, Lillian Bradshaw, had
. been introduced to a man named Merritt Longbrake while she was visiting . .

" relatives im Indiana.. He stated that Loncbrake was a guest at the Koenecke
home during the Spring of 1933, and thet later the Koenecke family had
ascertained that Longbrake had a record as a bank robber and wss an escape.
It is to be noted that Mr. Koenecke operates & large wholesale cigar busi-

.- ness at Blue Island and that he and his parents have been residents of <% "
Blue Islani almost since 1tp rounding and are conaidered highly raspectable.
S !rs. 1.1111 Bradshat, 234:1 Iut Prairia Btreet. was lnter-
riewed ‘end stated thet while visiting relatives at Xlkhart, Indiena, she *:
was introduced. to Merritt Longbrake at a dence; that she 4id not know his .
identity; that he appeared to be a well mannered young men and that she
went out with him on several occasions; that he called at her house in the
latter part of April and the early part of May, 1933, and that she later
learned that he was an escaped conviet from some jail in Ohio eand was &
bank robber, She stated that Longbrake later commmnicated with her by
Selephone, at which time he expressed his desire to see her, but that she
refused to see him and has not heard from him since., She stated that it .
was possible that Longbreake had telephoned her from Calumet City, Illinols,
from the house occupied by William J.. .Harrison, who, Mrs. Bradahaw stated,
was unimown to her, 'She ‘was shown photographs of the Karpis-Barker gang,

..., all of which she failed to recognizes It im to be moted that Longbrake's

. - name has been mentioned in the investigation of the Dillinger mob, but no -

... connection has been shown betteen Longbreke and this gang. Longbrake has

the reputation of being a "lone wolf,* and 1- atill at 1arge. ST _
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' Homestead‘ Inn, 9650 South Western Avemms, Chicago, under the neme of .. e s
e v

© William J, Heffermen., Agent made inquiry of Carl Noffs, who operates .

the Homestead Inn was owned and operated by one Jeseph®Flandry, . He e ":f‘i '? B

the Shell 0il Station at 9550 Bouth Western: 173::1;/ an e stated that ™

stated that 1t"is a hangout for followers of Joe*3altis, mbtorious Chieago -
racketeer, who is reported to be the owner of the Thornton Brewery, . While
Agent was speaking with Carl Noffs, ¥, C. Kriewitz, seles representative .
for the Shell 0il Company, called at the station., Mr, Kriewitz stated

thet he was a fommer deputy sheriff of Lsake County, Indiana, ex! presently
resides at Gary, Indiana, where he has a wide ecquaintanceship., He stated
that Fred Hacker, who is presently in the real estate business at Calumet
City, Illinois, was formerly in the liquor business in that town and was

a fomer partner of Pele Esser; that Hacker is no longer cennsctedwith

the liquor business and is not engaged in illegal asctivities, and undoubtediy ‘

14

would be of service in this mvestigatj.on.. It {s to be noted that Pete «‘.,'
Esser, who is now deceased, is reported to have been a very close frisnmd .
of William J, Harrison, and it is possible that Fred Hacker may be able to

- ,provide mromation :ln roga.rd to I{arrison’s personal history, -.-..: LT

to ‘un.. PN, e A Talwat b . Ten 2 -
IEIITWOR‘E 3035, 1iatod/the Woodlawn Tavern at 410 East 63rd
Street, Chicago, is noted in previous reports as having been called from
Hammond 1663 This tavern up until six months ego was owned and operated

“" by one Thomas McLaighlin, ‘Thomas McLaughlin was interviewed at the Wood-~" L

lawn Tavern, which he atill frequentas. He was shown photographs of the 3
members of the Karpis-Barker gang, all of which he failed to recognize, but -

edvised Agent that because he had deen in politics, ‘tavern owners on the -
South side of Chicago,at Calumet Oity, Yllinois, end at Hammond, Indiena,
frequently used to visit the Woodlawn Tavern when McLaughlin operated it, °
and that undoubtedly Harrison had visited at his tavern in the past. but

he could not recall Barrison's identity. 5 s ! .

John J . 'allaco, attornay nt la'. !ost Orﬂ.ce Building, calumet

City, Illinois, was again interviewed and he stated that approximately three

years ago he had brought an action of replevin for the retu.m 6f an automodile
which was being held by the Calumet City Police Deparment. Iallnco stated

. thet he eould not recall the nsme of the ownsr of this sutomobile, but.
stated that William J. Harrison had retained him, Wallace, for .the pm:pon .
‘of obtaining possession of the ecar from the Calumet City Police Departments:

S R AW

Wallace suggested to Agent that he counld obtain 8 record of this transaction .
from Frank A. Btachowitz, the justice of the peace at calumet City, Illinoise.

' stated thet the photogteph of Williem J. Harrison eppeared familier to him.
" McLaughlin has a wide atquaintanceship on the South’ s1de of Chicago, and he
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Building. 695 Wentworth Avenue, -Calumet City, was interviewed and chechﬂ

o sem s 7 - Mey Frank Ao Stachowits, Jnauco of the Peace, Nationsl Tes .......

_'his records which disclosed that on July 1, 1951, an action of replevin - ;~_. :
.was brought by Mres J, As Cemden for & 1950 Cadillac town sedan, motor !lo. i
305370. Stachowitz statsd he recalled this sutomobils had been hsed by ‘55
"two bendits who were arrested in Celumst City,. Iilinofs;, em a charge of . «
robbory, that at the time af arrest they were in possession of ihe above LT
‘automobile, which they had stolen from Mrs. Camden, who gave the address | -

8100 Esaex Avenue, Mr. Stachowitz stated that he later atteupted to get

.f'. in touch with Camden at 8100 Essex Avenmue, but ascertained that the cudeﬁi o

b T =
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bad moved and had left mo forwerding address, and that he had later honrd

that Camlen had been found dead as & result of gunshot wounds, on a roaa

‘near St. Paul, Minnesota, Mr., Btachowitz could not recall any interest -

. Williem J. Harrison had in.this replevin sction, Because Agent did not .
"trust ¥Mr. Stachowitz® dntegrity, inmasmuch as he is reported to have fr:lendl
among the hoodlums of calumet City, Illinois. inquiry concerning members ot
the xarpia-Barker gang t na&c ot hi;. \,a, L ;f-;..,_..e: _ S

. .-,w
e

At

'a.:." o m e MTe aobor anith of the anith Anto Bales, thman Avenuo, Soie
Hamond, Indiana, was egain interviewsd mnd he sgain checked his records
and found a record of a sale of Dodge sedan, 1926 model, motor No. B652071,
which they had s0ld to William J, Harrison, Savoy Hotel, Hammond, Indiana,
..on May 18, 1933, Harrison paid $15.00 cash deposit and Smith stated that ho

" sti11 owes $20.00 on the’car. Smith stated that he understood ‘that Harrison -

disposed of the above mentioned esutomobile shortly after he obtained pos-
session of .it, but that he does not kn.ow to whom Harr:lson aold or transrorred
thi’ car. .Ev;.»v-.x-"wﬂ i'i . i PR ¢ SR -» e SN ;-5' P R e e

e -, -‘,:._,-v.

- L Inasmuch as Harriaon 1a reported to be drlving a rord aedan,
Lgent eheeked the records of the H, ¥, Herachbach Forxd Agency, 5603 Hohman
Avenue, Hemmond, but 414 not find any record of the sale of a Ford antomo-
“bile to Williem J. rrison or', to ‘any other members of the xarpi:—Barker
gang. ) A - - . - - R RS

PR - . »"A ',-—- e i - .
Ty alr s . . . e

Yoo J oylo, 'ho operatoa the tavorn Jnat aonth of the south~
west corner oi’ Fifth Avenue end Broadway, Celumet City, Illinois, was ‘inter-
viewed, It is to be noted that Attorney John J. Wellece of Calumet City
,advised Agent Sulliven that COylo h&d seen Harrison during 3he past sunner

- when Harrison had retained coyle'a -ervicea to obtain possession o an -
" automobile in which Harrison had bsen riding, which wan boing held by some

S

9011ce department on the outakirfs or Gury Indim. SN LR .-,.,i

‘_ ,‘,. ‘- 4,_/‘

Mr. Ooyle stated that sometime during tha rall of 1933. not

during the summer of 1932, William J. Harrison called upon him end desired
to have Mr. Coyle refer Harrison to someone who would have sufficient

C

/o



~ on Route 20, 1S miles Bast of Broadway, Gary, Indiana; that he understood ’ e
“that Harrieon. through nnder. obteined possession of the nutonobne,

‘n.

influence to assist Harrison regain possession of an e.utcmobiie which

was being held in a garage on the outskirts of Gary, Indiana,

Coyle

stated that he referred Harrison to  Dwight Kinder, who operates & garage

-ﬁ,, Yo~

“which was being held etther at nnder’e garsge or at some pther gerege" i
; Ooyle stated that he am not know whether anybody else
He was showmn phetogmphe

. 7
,qM‘-

in the vieinity.

.. was with Harrison at the timb this car was held, -
" of members of the Kerpie-Berlter gang, a1l of which he failed to resognize,
" with the exception of the photographs of Charles Y, Fitzgerald and Willfam -
©  Je Harrison, Coyle stated that he knew Harrison during the time Harrison .
- had resided and operated a tavern at Calumet City, Yllimoia; that he,-Ooyle,

likewise formerly operated a tavern at Calumest{ City; that whem
first came to Calumet City he was employed as a bartender by Joh
Coyle stated that McGimnity, an

the Roosevelt Hotel, Cary,

Indi

mately two years ago Charles J,

Dolly Arter, m ®oabaret entertainer, was living with Brooks and nszgereid :

son

cGinnity. )
an elderly man, is presently tending bar a% . - ..
« Coyle likewise stated that epproz’ii Lo
Fitzgerald alias "Big Fitz" resided at™. .
Calumet City, Illinoie, ‘with omne George Brooks."

Coyle statedthat one

was residing in the same house; that a girl named Ysabelle Tuttle, like=

_ wise roomed at Brooks' house which was located at Wentworth Avenus and
~* Schrum Road, Lansing, Illinois, which is w small town located just south™
of Calumet City; that while "Big Fitz"™ was living et Brooks' house, Brooks
was shot down in e gang war; that "Big Fitz" shortly thereafter left town,
et which time he was driving a large Packard sedan, license plates unknon%

- -shat William J. Harrison was quite friendly with *Big Fitz® exl that there ™~
was a bitter rivelry between Brooks and Harrison concerning big Fitz'
Triendship; thet Big Fitz during the time he was at Calumet City appeared

$£0 have a large amount to money, and {t is Goyle's understanding that erter
ex-Captain of Police !‘renk Metka, who is presently euployed
a4t the United Chemical Company et Hammond, Indiane, obtained possession -

‘Brooks?! death,

of *Big Fitz' automobile for Big Fitz, who im.edintelyafter the ehooting
7 lert Brooks' home in order thet he 'ould not ‘e erreeted.

Coyle etated that one Barry 'rucker, who had Jnet returned
from Florida where he had been engaged in bootlegging and epparently was
in partnership with William J, Harrison who remained at Calumet City,
I1linois, likewise was & close friend of Harrisoh,

Coyle described

Brooks as being S5 years of ege, 195 pounds 1n weight, height six feet, -

-complexion florid, with hair red (xinky). :Coyle stated that he has mot

seen Harrison since the above oceasion 1n°1933, dut stated that he would

L R

I

. not he surprised if H.arrieon, 1r he was in the vicinity, should cell on» -

| him, Coyle.

Coyle spoke frankly with Agent, and apparently sincerely,
and stated that he would jmmediately telephone the Chicago Division orfiee. »
which telephone number was left with him, in the event he should obtain anY
information with regard to Harrison's whereabouts. ' :

/!
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. ..Dwight xinder, who oporatel [ garage on Boutc 20, 15 mue; i ‘,

T East or Broadway, Gary, Indiena, was interviewed end stated that in the 77

" '¥all of 1933, a collision oscurred on Route 12, about 2 miles from his
.~ garage between an automobile operated by a man who ‘resided somewhers in

. Michigan anl enother sutomobile; :$hat an sttachment was levisd on the
‘. automobile Qperated by the sboxa mentioned party befors Justice of the ¥!

.

' .. Peace Herman Wegner, who lives on Route 12, 13 miles Xant of nuy. Iindor ot
~ was shown a photograph of Williem J. Harrison, and other members of the )

Earpis-Barker gang, all of which he failed to recognize. He stated that

he believed that the personswho owned the sabove mentioned automobile, :
egainst which attachment proceedings wers filed gave fictitious names;. S
thet the car was held at the Dunes Center Garage by a party who gave an
address at a local hotel at Gary; that leter when Justice of the Peate

" Wagner attempted to get in touch with the purtiel he could not find m—

", one living et the Sary Hotel under the memes given. Kinder stated that - -

he lmet. . :
NS L% w,’a“ Ay ”-,4«‘&;.-;'., ,,,.. ‘ i e N ) ?_ R TP, g e gl_,,,... -.Juk-r...'mh 45\':':...«-
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. came from Michigan, Kinder*s records do not disclose this man's nams or

. John Coyle und uvsral other persona, whose identities ere unknown to .
* Kinder, made a settlement with the party from Michigen, end the car hold

at the Dunes Center garage was Teleasel, It is %0 be moted that Iindor

is an attorney at law and was retained by 'the driver of the car which . o
address, Photographs of all members of the Kerpis-Barker geng were shown

to Kr. Kinder, and he did not recognize any of them as those of persons

Jo Ginnity, ‘bartender at the Boosevelt Hotel, was inter-
viewad by Agent, who 41id not disclose his 1dentity. During the course of -

_® long general conversation, McGinnity statsd thet he had heard that Dolly ~

_Arter was last heard of as being employed as a waitress in a taverm or |
night olub at Sts Louls, Missouri, & letter was forwarded to the St, T
Louis Division office raguesting that an invsstigation be made to as- .
certain Dolly Arter's present whereabouts, in order that she might be =~
interviewed in regard to the present whereabouts of Charles Ty Fitzgerald,
William J, Harrison and other members of the Karpis«Barker gangs McGinnity
likewise advised that *Big Homer” was a c¢lose friend of Charles Fitzgerald,
whom McGinnity stated often was called "Crazy Charley®, because of his -
wild antics when intoxicated. When referring to "Big Homer™ McGinnity - :
_undoubtedly meant Homer Iilson, according to tha doacription or "Big Homer"
whﬂ; ho gave thia lgent. i e e . T s

‘»

o m

* J —{ o .
b ckor, tonner bar-

SR ettmmtty likevise stated that Shayd

tenﬂer for Willie Harrison, was presently ut Jacksonville, Florida, i:ero -
‘he is rumning a tavern or might club; thet Facksonville, Florida, is |
‘Puckerts wife?s home; thet Red O'Malley, who is reported to be a trlend '
of Williem J, Harrison, recently got out of jJail; that Joe Yestis alias
Joe Hanley, a friend of William J. l'itzgerald, is presently serving time
at Michigan City, Indiana.

-
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L - Bdward Berwanger, &98 Ingram .Lvenne, calmet city, Illinnil.
haa been contactod by Agent on beveral occuions. It will be mpoted that,
Mike Marschek rooms 'in Berwanger's home md 1t is Teported ttnt Eim-on

stated that he floes not kmow the present sh ereabouts of Isabelle’ Tuttle,

frequently stays with Marschek when he 1s fn Calumet Gity. “Berwanger ‘; "= '

-but that Ella Tuttle is presently Yesidjing on Stats Street in Caimnet e T

City.' He pointed out to Agent @ house, which is located on the morth -- -~

side of the 400 block on Btate Strest, Calumet City, in which she is .
-"living with Ll Page, a meician. Sonanzer ltated that llln Tuttle could
be trusted, -~ . ,_-< D oels a7 U ool 2 - i
< Agent 1nterviewed lllg('.l'uttlo at tha above addresu and nhe
stated that her sister, Isabelle Tuttle, was presently residing at 6246
South Park Aveme, with a man named Steinko; that she has mot seen

. 'Williem J. Harrison for tpproz:lmatoly two years. “‘Ghe was showmn photogrdphl

of the other ‘members of the xarpia-Bnrker geng, all of whieh she failed
40 recognize., Bhe stated she did not know Dolly Arter's present where-
“abouts, but stated that Mras. Nettie J'onea, a sister of Dolly Arter, was
presently residing on Eorﬁnan AVeme, just beyond Calumet Lvenuedn :

- Hemmond, Indianm, - -0 %007 . L ammi LSl pemillp sl o8N E -.u...;"f' v

Mrs, Nettie Jones, 1015 Hoffmean Aveme, Mrs, Williem Quinn,

619 Indiana Avenue, and Mrs. Elsworth Spencer, 1242 119th Street, Whiting,

~ Indiana, sisters of Dolly Arter, were-interviewed, - They advised thet e~
" they 4id not know where she was presently located, Mrs. William Quinn .

stated that through a man whose name she ‘dould not recall, who is amployad

at the Carbon end Carbide Company, Whiting, Indiena, she he8 heard that -

.. her sister Dolly is living saneuherb in Iexaa, bnt mtendod going ‘o ,;j'

4

s ;
uontm' e, <?, V‘ :-;. s,-‘."_ . *‘ 7‘ s .." ‘g - 'v;'-.,’.'e_r ,.': "_‘, N -'I _,d o .-4"', el '-'-.“"" .

o ' m‘s. John llartin. 2750 Seminary Lvenue, Chieago, Illinois.
mother of Dolly Arter, was likewise interviewed by Agent, who 4id not
disclose his identity. Mrs, Martin stated thet she had not hesrd from -
her deughter Dolly for more than a year; that when last heard fram Dolly
‘was somewhere in Texas. Mrs. Martin could not recall the name of the
‘town nor the address, but advieed Agent ttnt she understood that Douy

intended to go to llontana. i n T
Cos . [l Cw . vs,. éi ;.kﬁ';,j"-' o ' o

- ey

' “':"7 ’ﬂ'—:’i;;{":i lisa Isabelle Tuttle, 246 Sonth !’ark LVenuo. wes 1ntorv10ted.

She stated that in the Spring of 1932, she resided at Wentworth Avemnue - .-

. and Schrum Road, Lansing, Illinois, with Dolly Arter, George Brooks amd .-

e

7

Cherles J, Fitzgerald, She stated that she knew Fitzgerald by the name °

of Charles J. Murphy; that Pitzgerald was driving a Packard sedan whieh
was registered in Indiana under the name 0f Charles Murphy, Mead Hotel,
Bemmond, Indisna. She stated that she knew William J. Harrison, heving
seen him on a few ococasions when she roomed @t Brooks' home, but hes not

/7
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seen hu :|.n tvo yom; that -he hu not aeen Dolly .lrter in upm-on. T
‘mately & year and & half and when last heard tron Dolly was somewhere
_ in Texas, address unknow, Isabelle Tuttle was'questioned thoroughly
- for further information with regard to Williem 7. Harrison and other
" members of the Karpis-Barker gang, but without results. 8he could not
identity eny photographs of the Kerpis-Barker gang which were shown to
her oxcept thoao of Iillian ¥+ Harrison and ﬁharlu !. ntzgere.m.
Y 1etter was dirested % tha Indianapolis orﬁce request-
’1ng that the records of the Indiana State Motor Vehicle Burean be -
checked for information regarding the registration of nntamobilu by
. Williem J. Harrison during 1932, 1933 and 1934 in the Stage qf Indima,
...} and also for-information regarding the registration of a “ackard sedan -
by Charles J. Fitzgerald, under the mame of Oharles Murphy, Mead Hotel,
" Hammond, Indima, dnring the year_ 1952 and tor snbsequent regi-trationl
by l'itzgerald. = . -~ : e e

L FEE Iy an attmpt 10 obtain ‘1o to Harriaon's

o act:l.vitiea, Agent made inquiry of P, M¥ Schrum, Paul ¥.,”Schrum and
William*Schrum, who live opposite the house formerly occupied by George . ...
Brooks at Wentworth Avemue and Schrum Rosd, Lamsing, Yllinois, - “%he abon

. mentioned persons were showm photographs of the Karpis-Barker geng, which

. they failedto recognize, nor were they acquainted with Williem J, Harrie.. .. .

- son, HBowever, Mr, W:lll:lam Schrum suggested to ‘Agent that he might ine

* quire of a Mr, Lindner, a real estate man, who has an office in the 500 '
block of Wentworth Avenue, Calumet City, Illinpis.’ Schrum stated that
Lindner was & relisble party, but had L tide acquaintanceship amonz '

" hoodlums of Galumet city. o \-, o SN ’,ﬂ e a

B Tt

. Agent was adviaed by mward Bemngor, 498 Ingram Lvenue,

that Frark Moose, who was employed by the B & B Pavern, corner of State .
Strest and State Line Avenue, Calumet City, was reliable, Frank Moose .
was interviewed by Agent and was shown photographs of the Karpis-Barker
gang. He atated that the photographs of Gladys sgmr and Harry Sawyer
appearsd familiar to him; that he thought he had seen’ “them efthet coms . ,
to the saloon where he is employed, or somewhere on the streets of cal- ' ,_":-
umet City withip the past two months. ' He likewise stated that the photo~ '
graph of Williem Harrison appeared familier to him, Moose stated that - .
Mike Marschek, who is employed in the saloon next door, which 1s operated
- by John Nichols, is unknown to him, However, through Mike Motzka or

" Mosko {phonetic spelling) a driver for the Great Lakes Brewery, Moose
stated he would pttempt to ascertain whether Marachek knows Harrison's
present whereebouts. Moose stated that Mosko for fen years lived with an aur
Marschek, and that Mosko 1is rell acquainted with Marschek, e




. Marsbank were well acquainted wth William J,. ‘Harrisonj that Marsbank i!

" electric company to forward the elsctric nght b111 to W, 'J. Byan, 6724

=15 e

s s 'Popéhnem.r, Savoy Hotel, Hemmond, Indiana, has been .

~.contactod on several occasions, He stated that GeorgegBrooks,now dow, =l

ceased, was a former partner of Freddie Iarabank; thet both Brocks and -

prosently operating & "hot dog” stand on the southeast sormsr of State -

- Lins snd State Streetss Schneider discrestly questioned ¥alter Jnckm,

“-who 1is a close friend of Jim Finneran, . It is te be moted that in proviou.- L
reports mention was made of the fact that Finneran had steted that Harrison
was around a racetrack somewhere im-sither Florida or Texas . Schneider '~ -
stated thet Jeckson had questioned Finneran in a discrest manner and -
Finneran apperently did not know where Harrison was located, Schneider
stated that he is a close friend of Dewey Baker, wiom Herrison has con-

tacted within the past three months, as mentioned in previous reports. -
Schneider states he feels absolutely certain that he ‘would know almost -
immediately if Harrison visited Calumet City; that Dewey Baker, knowing

~ that Harrison owes Schneider money, would immediately advise Schneider

‘should Harrisom visit Calumet City or Hammond, Schneider stated that . .
Mike Marschek alies Pittsburgh Mike has elways in the past acted as inter-

: . ~ mediary for Harrison in taking messages for him and in perfoming orrand-

for Barrison, R I

It is t0o be noted that when Mrs, Barker gave up her residence
at 7269 South Shore Drive, Chicego, & forwarding address was left with the

- Stony Is and Aveme, Chigago, Illinois was aacertained that this

 tavern presently opexated by rrank et and Iomrly was operated lij
mcke s and J’e erlich. S }J o T AL
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: !‘rank Dmet wae interviewsd at 6714 Stony Islend Avenue, and
he atated that he was not acquainted with Wilifam J, Herrison, He wes shown
photographs of Harrison and other members of the Karpis-Barker gang, which
he feiled to recognize, Emset epparently spoke truthfully, Agent had made
previous disereet inquiries in the neighborhood and hed ascerteined that
Emnet apparently runs a respecteble place of business and appears to be a
reliable business man, Bob Emmet, a cousin of Frank Emmet who is employed

. as a bartender at this address and Ted Martin, a partner of Frank Emet,

were likewise interviewed and shown photographs of Harrison and other manbei‘c
of the Karpis-Barker gang, all of which they failed to recognize, Special -~

c Agent John Madala hed previously frequented this tavern, without disclosing * -

his 1dentity, and had atruck up a conversation with & bartender named DeuDrake

C who, upon being questioned, stated that he hed not seen Willie Harrison for

approximately a month, but felt certain that Harrison might stop in at eny
times This bartender namedPrekewas interviewed by Agent Sullivan, at which
time he stated that up until three months ago the present tavern was operated
by Jerry Wunderlich, who is presently living with his parents on a farm
located on the outskirts of Bloomington, Illinois. Drake stated that he is




well escquainted with Williem J, Harrison, having formerly worked as a
bartender with him in Cealumet City, Xllinois; that in the Fall of 1933

Harrison left Calumet City, Illinois, end went to Ciesro, Illinois, - -

vhere he engaged in dusiness,operating a tavern with a partner, whose -

nams Drake does not knowe -

Drake stated thet he 14 mot Xnow the aaama;'{"
_of the tavern; that during the early part of 1934. Harrison visited tho h ‘;‘

tavern at 6714 Stony Island Avenue, en-severel bccasions and then n-
not seen by Drake for approximately thres or four months, but during

every thres or four weeks,

the past summer Harrison again began to call‘at the tavern about once A
Drake stated that he had noticed that during .

the past ysar Harrison had been rather secretive; that Harrison at be

time mentioned where he was residing, nor what his dusiness was; that -

he visited the tavern alone at all times, and that he has not seen Harri-
_ son for the past three months, at which $ime Harrison was driving a'!‘oul e

. V=8 Sedan, bearing Illinois license plates,

Drake stated that he could -
not recall eny letter which was delivered %0 Harrison under the name of

¥, J. Ryan; however, that around the first of the year Harrison hed & let- .
ter addressed to him atthis tavern under the initials W, J. or M. Je, last
neme unknown to Drake, from the Automobile Registration Bureaun, which ap=
parent 1y contained a registration card for anautomobile,

Drake stated that_’ :

he could not recall the license plates on the car used by Harrison; that

up until three months ego, approximately, Len Begnall wes employed as a
bartender at this saloon; that Bagnall presently is confined to his bed

_.on account of a heart attack, from which he undoubtedly will not recover; -
" that about threse months ago EKlmer Grier, who was formerly employed at this

. tavern,left to take a position at the New Harrison Hotel, Indianapolis, -

- Indiena; that Grier formerly worked as a bartender at Calumet City end .: -
was well acquainted with William ¥, Harrison and might be sdble to providc NS
information in regard 4o Harrison's present Ihﬁrea'bouts.

Drake stated :

that in the latter pert of 1933, Harrison was selling Cansdian besr in
partnership with e man, neme unknown, who resided in a one story shack

on the North side of 15th Avemue just east of Hessville, Indiemm, near .
Hammond, Indimae Drake stated that this place was on the north side

of the road opposite a gas station,

Drake stated that he would immediately
notify the Chicago Division office by telephone shouli Harrison again call

at this tavern, which telephone number was left at this tavern tor use or

any of the nbo've nentioned -persoms employed thereat.

r-‘,»;.a

: Peg {\‘;“ .’

Pop Schneider, Savoy Hotol, Hamond, Indima, upon hter

1ntervin, Btated that Herd Brill, who operates a taxicad at 7 State Street,.
" Calumet City, Illinois, hed informed him that approximately one month age -
he had taken a passenger to €714 Stony Islend Avenue, Chicago, and he had

ssen William J, Harrison i.n the tavernoloeated ot this address. SRS
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Dan Dreke and the other sbove mentioned :pdrsoh, employed ,

at the tavern at 6714 Stony Island Avenue, were again interviewed,

anl they together with the others intervieud, atated that Xhey. _hp,vo

PR,
s - A

Harriaon.' who opomtoa a gas stetion at 00O West 5th tnn-ue, Gaty, :
Indianay was interviewsd, Heidt atated that his danghter Ruth ptckod -
up her belongings and left without edvising him of her destinationm, ap- T
proximately six weeks ago. Heidt indicated that he and his daughter '

" Ruth 414 not get along well together, Heidt said that he does mot kmow .. _ .
_- '~ where Buth iz presently residing, but atated he would immediately ndvin

"Agent when he learns of her address. Heidt stated thet approximately .=

two months ago, William J, Harrison stopped at the gas station in company

- with another man in s Ford Vo8 sedan; that approximataly e month before

- that Harrison bad stopped for gas with this mans Heidt stated that previous
"to the past two months Harrison had occasionally stopped for gasoline amd

" ‘oil, the last pcoasion being accompanied by a jman about B7.or £8 years ot

‘age, of stout build, with a medium complexion, having a fat round face,
Mrs Heidt was ahown pltographs of the members of the Karpis-Barker gang, -

all of which he failed to recognize except the photograph of Fred Barker. ! A': ‘, .

He stated he had seen Barker in canpany of Harrison at the gas station s
some three or four months ago. He could not recell the license plates
on the automobile which Harrison was driving, nor did Harrison tell him
where he Ias living or enga () 1n any conversation,
Ay - e ? - “"4’1‘.‘ ‘At\i‘(:— S el x,\.,grttﬁmil‘y#"

/ il. ARG Iy

Ve lra. ceceli Nealon, who resides at this gas station with - -
her hus‘band and Mr, Heidt was interviewed and stated that during the nonth

" of September she was employed by Mr, Heidt at-the gasoline station. She’

recognized the photograph of Fred Barker.as that of A& man named Shorty end
a photograph of Alvin Kapris, stating that thess persons occasionally pure .
'chaaed gasoline at this gas station. 8She stated that they rode in a Fard
coupe which she did not think was a 1934 model, S8he could not recall the
license plates on this car, She stated that occesionally William Harrison
was with Fred Barker and the men she identified ms Karpisj that the last

she saw of William J, Harrison was during the latter part of September; that
at epproximately 9300 A.M. one morning a young men, about 5* 11* tell, or :
slender build, weighing about 150 pounds, with derk hair, dark eyes, and .
e dark eomplexion, who Mrs, !ealon would judge to be gbout 30 to 32 years

_ of pge, and who ‘was driving a sedan, probably ni‘chemlet or a Ford, stopped

at the gas atatign, but 4id not purchase gas; that he h around. fore
few minutes shortly’ befors Willjem J, Harrison showed up am this unknown

" man got into his ear; that Harrison 1ed the way in his car in the direction .

of Hammond, Indiana; that neithsr of them spoke and Mrs, Nealon stated that
she has not seeneither of them sinés, She recalled that on one occasion
the young man named "Shorty®, identified as Fred Barker, while specking
with Ruth Heidt, who was then residing at this address, mentioned that

v"'
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his brother hed s beautiful dlack chow dog. _Mrs, Bealon ‘atated thnt

Ruth Heidt eamd her father did not get along well togethar, ‘and that Ihqn
Ruth left she #1id not nention #here ‘she was gning. Upon deing questionod
Mrs. Nealon stated $hat Ruth’ oocaainnally gpcd ved mail from the Chicago
*Motor Club at Gary, Indima, -Both Hrs, Nealon lnd Jacodb Heidt were g:lvon
the telephone number and sddress of thes Chicago Division office and ﬁoy
both promised to immediately notify the Chicago Division office should . -
Harrison or any other members of the KarpiseBarker gang tall at their
gasoline station. They stated that they would sttempt to obtain the ' -~
numbers of the lieenss plates on the car used and would likewise attempt °
to determine the direction in which they were going in order that tho .

: Chicago Diﬂ.aion ofﬁoe night ttt-npt to intorcopt thm. '

L N 3’74—‘ « —.‘ - N

./ takxen out by Ruth Heidt, 6000 West 5th Avanno. had been yenewed by Ruth. - e
Heidt on September 25, 1934; that Buth Heidt was fommerly a member of -

- this Motor Club, but that her membership had expired two'months -egoj < "= = -

. thet they had no new address for her and that this matter is being handioﬁ

LE

- s,
r‘ . 5

by the Hammond office,

_ Edward Bieksr, Chicago MNotor Club, 54554 Hohman Avenue, Hammond,
‘Yndia c, ‘advised Agent when interviewsd that he did not know Ruth Heidt's
‘present sddress, but stated thet Paul Wagner, employed as a salesman at the -
Smith Autamobile Sales Agency, was & brother-in<law of Ruth Heidt and woul
.- undoubtedly know her address; that he was well séquainted with Wagner, “He
disereetly interviewsd Wagner, Mho advised Bieker that Ruth Heidt hed re- o
cently moved from Bary, Indiana, and was presently living sane!hero in
Chieago' that har address was unlmoun to hin. o T

_ "Pop" Schneidar, Savoy Hotel. Hammond, statod that Ruth
Heidt recently visited the hotel and stated that she was living with same
man in Chicego and that this man was a wusiocian; Schneider stated that ;
the next time he sees Ruth Heidt he vill attempt to ascertain her ;)resent N
nddreau e .«:'.: L E e W ‘.-;_ P Tt : : N ) :

< _- .
N DT ~‘ e

e

“ . - :'A . : . - 4 #
e S John ’Ooylo, nbovo nentipnd, likawiu ntataa thet ho accaw ¥ -

sionally sees Ruth Heidt and that he likewise will attanpt ‘to obtain hey.c. - -?

‘present address, From information provided by Mrs. Nealon, who stated :5 -

that Ruth Heidt otton engaged in conversation with Fred Barker smd Kerpis ~ -
when they visited the ges station at 8000 West 5th Avemne, 1t is believed >
thet she might have valuable information regarding the present whereabouts

of Harrison and the other members of the Karpis-Barker gang.

TR e ‘?"M - i!ra. lm;ett Bnrthout, Ohieago.llott;r Olub, 916 West Bth N
l.veme, Gary, Indiana, was interviewsd and stated that Poligy Noe 616705,

/€
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T !he fo}loving inveatigation was conducted by Bpecial Agent ‘
’ IOhn L. ndu" ~'c, ' & e - R p TR o CE
LT ., ;a.~‘~.¥,.e - : ! : : . ._,a-“
AR S On Novembeyr' a 1934, ¥r. H. G. lcVelgh, Lttendance Record

clerk at the mtin High SChODl Chicago. Illinois, cammunicated with ngent
“Madala by telephone and advised thet Owen Carter, 7r. had been absent n-om
. school from November £6 to November 28, 1934; that he salled Mrs. Joe
Williemson, Owen's guardian, by telephone and she advised that Owen had
left town to join his father and mother in Wisconsin for the !hanksgiving
holiday; that she expected him to return to OChicago in a few days and that

~’1n all probability he Iould be back 1n achohl on llonday, Deouber s 1934. O

A and on this occasion hé advised that Owen Carter, Jr,  haed not as yet re-
i turnmed to school., .He stated that{ he again called Mrs. Williamson on the
telephone and in this connection was advised by ber that he would not

return to school for the remainder of the semester, as he went out West

L.+ with his perents. Mr. MoVeigh edvised that inammuch as Mrs, Willimson '

On Decomber ‘I, 1934, agent llado.la asain contacted m-. l[cveish

" 4s the boy's guardien end is responsible for his attendance in school, - % -

he had to accept this excuse and therefore did not question her any further
concerning this matter.

record card of Owen Carter, Jr. to bave it routed to him in the event uny
inquiry or request be received at the school for his scholastic record;
further, that if such an inquiry is recoived ,he ahould imediately notify

i

the, Chicago Divislon offic&. ok SR A FRT

RN RN B O R E-"TV S eI SR

' ~ - On Documber 7, 1634 agent Madula again contasted John Remele,
janitor at 108 North Lemon Street, Chicago, Illinois, at which address the

23, 1934. Mr. Remele advised that he bad not seen the two children since
& Tew deys before Thanksgiving; that he does not know where they are nor

who took them away. He advised that he occasionally asked Mrs. Williamson
two or three days prior to agent's visit concerning where the children had

the ohildren with thew. 7o Siing g Eomd o Pvi gy

" the Chicago Diviaion office. - ¥hé only traeing. reodived. t0 dato es &« T
*oz the above cover ia a Jetter poatmarkaa Sprieglieldy s Aiisol ; ,
.- Decémber 1, 1934, ‘bearing the return sddress, Krs. ¥. E 8s :

Baat ey _omb'm gtﬁ'::a(;&’:%%s RO g

'YW . 'u .M,-,u's“,‘.
that lzra. 5.2 -

Carter children have been living with Mr. and Mrs. Willismson since October

gone, and Mrs. lilliamson advised that their parentp came for- them and took(

‘N o Faey e t WL % B
R ikt iftha auattn Post otnce ‘u‘ uqunt m:udé wm_ A
" aonts,nuo ‘the” eover on Joe Williemson's Hall wntil -Further notice Tt

REANT Yieke o poent auggesten ‘that M. McVeigh place a notation o the & -r

-
o

/T




5 dviaable to bring J ,___W_@l,}_i_;ﬁw ¥he Chicego nivision offige snd i
“rigorously interview him- soncerning bis knowledge ‘of the sotivities end }'»%»lh '
present whereabouts of ‘Monty Carter. Accordiligly, on December 13, 1954

R "~.;,V..'*'

et '.'T“',’.‘;b'-;"""{ ',';fw". Fe --',"-‘- 17
~In view 9f the’ information abon aot out, 11; vas deamed

: Special Agent R. D. Brown and this agent (Madela) accosied Joe lilliamson -

on the street while he was en route from his place of employment to hia .-

. hoame end brought him to the Chicago Division office. He was interviewed

by Special Agents R. D. Brown, D, P, Sulliven end Y. L. Madala on December
14 and 15, 193& at thich time he rurniahed the following 1nromation. .

G "; .' ) He adviacd that llonty carter'a oorrect name’ 19 Byron ,Bolton,

that he has knpwn ‘Rim since 19235, having met him through his wife, 8idina, - .

‘at Virden, Tllinois.. 'In this commection he stated that his wife 1s g niece
" of Mrs. Veva Carter, Monty's wire, By reasoh Of the fect that his wifers
father is a brother o Veva. Williemson further stated that Monty changed

- his name $0 Owen B. Carter in 1929, shortly after the information was pub-
~1ished to the effect thet he was wanted in connection with the St. Valentine
Day massacre, which took place in chicaso, Illinois on February 14, 1929.

Joe continued, stating that Monty Carter as Byron Bolton

#.-7 . ‘oparated sn- U—Drive-It-Yoursolf business in Springfield, Illinois,-in 1936

““one month and then -went to live for two weeks ‘at the “Kiibourn Memor .7uSF:
_ mutmmta located at ¢501 Iashington Boulevard Chicago, Illinoia. o

% "9 .’-4.'..: ” 1’ >f"".§ - A "“A’ = e

and 1927, being associated with one Frankie Dias, also of Springfield,
- I1linois; that he continued in this dbusiness until 1928, after which he -
‘began to sell automobiles. In 1029 Monty became involved in the bootleg-: .

racket in Springfield, Illi noie, and in the following year he moved his 5»-'*?- B

actiuties ‘to Chicago and bacame part of tho Al capone Syndicate. SR e

T a“-

'illiamson rurther atated that 'hen nonty and hia family

. -

" moved to Chicago, Monty beceme more or less uncommunicative, possibly

for the reason that he was being hunted by the police for the above men--
tioned massacre. He advised, however, that the Carters resided in Oak
Park, Illinois, the exact address unkmown, Quring 1931 and 1932; that '
they moved to Elmhurst, Illinois esnd lived there until August, 1’33,

. when they moved to the Iihpington Hotel at 3334 Maypole Avenue, Chicago,

Illinois. 'He stated that they Adved at this eddress_ for approximﬁely
a-_*

l"{

R ST L

and for ‘this reason necessarily has to 1ive in a warm and dry elimate; = -
that in view of this, he usually spends the winters in Arizona, Texas

or Colorado; that lest year he and his family moved to Phoenixz, Arizona,
around the early part of November, end while there he beceme very friendly
with one Frank Madison, a golf instructor, and John T. McCann of Appleton,
Wisconsin; that in view of his friendship with Medison, Monty conducted a

e
.

~,~ S tiilidmson atated that Monty is arfected uth tuberculoait

o




S ’_fgoli’ achool at’ l!adiaon'l couru !n"ﬂ;oenix, J.rlz'c?na”
i ""4'-’"..' y.__--‘:v_‘_gt g _‘y‘, '.‘.‘- ».{, 3 5 ", PN f
L RETLL AT Ly Iimumson :urj;her ntated that*to hia recollectienrnunty
g s ,r.tumd to Chicago, Illinois, around the middle of Famary of 1934, .
i T leaving his wife and two ﬂxildron in Phoenix, that:he advised upomhia
< . -arrival here that he had to come to this city on business but Uid not
state the exact nmaturs of 1t. -Williamson further ‘disclosed thet lonty
" remained in Chioago for nearly six weeks on this ¢rip, and on frequent '
occasions he visited them at their apartment at 108 North Lemon Street,
. Chicago, I1linpis; that hs never stayed over might on these visits, and
would usually come in the lats afternoon, stay for dinner and then leave. -
h Williemson edvised that he distinctly recalls that in & few inatances - =
D someone would call for him in an sutomobile and drive away with him; 4
~ that he never had an opportunity to observe this party and therefore '
- 4s unable %o 4escr1be him,’ 'illiameon explained that ‘the pérson in 3"
- “-question would drive to the apariment after derk, after whigh Monty Iould
SRR "leave without ¢thé man coming into the roam; that Monty at no time nen-. e
i -7 v . tioned his caller'a neme and he did not advise as to who he was. - o, o

5 T L A, T R R RS R P L A S ,s-,-,:;‘-\;;'_‘:’:"
1 lilliamson rurther stated thet at one time during ‘the
latter part of Januery, 1934, he recealls that Monty ceme to his apart-
ment dressed in khaki breeches, high top shoes, woolen shirt and a red
» - and black checkered lumberjack coat. . Joe advised that he did not inquine .
of Monty as to why he was dressed in this fasion, and Monty 4id not make
.any explanation in this regard. He stated that on this particuler oceca-
- sion Monty cems to the mpartment at about £:00 P.: M. and compleined to
B ‘Mrs. Willismson of Naving a headache and stated he wanted tp sleep for . ‘
C a few hours; that Monty remained until efter dinner esnd then departed - .
" - alome, not stating where he was going. It right be stated at this point
thet the fact that Monty Carter was dressed in the above fashion bears ' -
some significance in this case, as previous informetion developed by
this office disclosed thet the verious members of the Barker-Karpis gang -
" were dressed in that type of garb during the period of victim Bremer'a :

E »captiﬂ't” *_‘:-‘ el e E Gl Ll Lot o

LR @

N Iilliamson rnrther ltated that Monty returned to Phoenix. -
CL uizona somet:hne in FPedbruary, .1934; that the next time he saw him was el
% . a week or ten days «fter Fred Goetz was assassinated.” He stated that et;--
o ' this time he lived with them. ror about two weeks; that- qduring this’ perio&

' @ man, whom Iilliamaon describad as age S8, height 5'7' woight 145 1b.,

" medium brown hair, medium eomplexion, ‘whose first ndme is Elmer, ceme $0
_the apartment on numerous occasions and drove away with Monty. ('rnis party
po doubt is Elmer Farmer of Bensonville, Illinois, whom this office knows
is very friendly with Monty Carter as well as the other members of the
Barker-Karpis geng). Williamson stated that this man, Elmer, occasionally
ceme to the house in & Marmon coupe and in some instances he observed him

driving a 1931 or 1932 Buick coupe.




" stated that to his kmowledge Monty. was. endeayoring to collect some

- _ somewhat worried about his ramﬂJ‘ Al "?"5"*'-%‘ L
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R S Agents qnestioned ¥illiemson as to why Monty Carter Pe-.. o
meined at hie ‘home for two ‘weeks ‘at this $ime, whereupon Williamson .o~ . ~

X A
money which was -due him, afger which he intenfled to return to Phoenix,
Arizona. He elso sfated at this time that he amd Gostz Jointly owned™
some real estate and that he was endeavoring to sell this property. .
Williemson advised that he does not know whsther Monty collected the . = -
money dus bim or 'hether he so0ld the above mentioned property but he
stated that when he left Chicago around the tirst pert of Lpril 1934, e
he had a considera’ble amount or noney 1n hie poseoseion. SR R

S 3 'illitmeon eontinued etating ‘that llontY Certer and u' fel

-femily moved to Appleton,-Wisconsin during May of 1934 and rented a * L

cottage on Laeke Winnebago, ‘Immediately . outside of the city limits D:f
Appleton. In this connection Joe stated that the Carters moved %o

" ‘Appleton at the invitation of J. T. McCann, who is owner of the Nationel

Finance Company in Appleton; that they remained in Appleton until October

-1, 1934, when Mrs. Carter and the children returned to Phoenix, Arizons,:

in order that the children could start school there, Williemson sdvised’
that Monty purchesed a new 1934 model Pontiac sedan in Appleton, Wisconsin,
and ke believes that Monty paid cash for seme; thet when Mrs. Carter and

~ . the children Jeft Appleton for Phoenix, he &nd his wife accampanied them

in tre Pontiac car; that it took them one week to make the trip to’ ‘Phoenix

- and he left immediately after his errival there, leaving hie wife with

the Carters tor e 1’5! deye.w‘ S e w" ' i;-.-t_v.\ e .,.,-o.._, '_ .
% P Williamson turther stated that uhen he errivea in Chicago

on or zbout October 10, 1934, Monty came to his place of esmployment and
inquired concerning the trip to Phoenix and whether the children had
sterted in school. On this occasion Williasmson noticed that Monty was
accompanied by & man in a Chrysler sedan who remained sitting in the car;
that he does not kmow the 1dentity or this man end Monty aiad not tell
him who he was. . .

He rurther atated that nonty telephoned him at the gerage

“4n which be works thres times the following week, end he distinctly recalls

‘that ofie of thess telephone cells was made from Elmhurst, Illihoias; $hat .

in each instance Monty inquiréd whether Mrs. Williamson' had returned to

Chicego from Phoenix as yet, and it appeered to Iilliameon that Monty was

Ly e ‘ ' :
J’oe further stated that the last time he heard rrom lﬁonty

Certer wae on or about October 15, 1934, snd he is unable to explein why
he has not contacted him since thet time. :

72
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e : .Toe oontinued stating that on or “about’ Ociobor 82, 1934, *",“"" a
.’_Z m-s. carter end the two shildren arrived mt their home at 108 North Lamon :
. .z Street, and at this time Wrs.’ Carter edvised them that they had to. leave ' 1 -
. ... .'Phosnix, Arizona rather hurriedly as’she had rsceived information frem a :
LA -neighbor that two. Bovernment men had JDeen inquiring about Monty; tha% R
" upon receipt of this information, she imediately sent a telegram to -
Monty care of J. ¥. McCann at Appleton, Wisoonain, i.n.roming him of the . ‘
. - Goverunment's inquiry concerning him and since that time she has Bot re- ==
.~ ceived any word from him; that she became. sxtremely worried about llonty
. and Tor this reéason she 8014 her Pontiec oar and other effests and proe~
ceeded to Chicago Bor the purpose of locating Menty{ Mr. Williemson further -
- . wadvised that Nyrs. Certer requeatad bim and his wife to take care of the
" children until she was gble to’ locate Monty, after which she would teke
i * them off of their hands and pay then well for their tropdble; .that three
S ;deys after their grrival at 108 North Leamon Street, Mrs. Cart Cartér requeated
: _ Mrs. Williamson to aeccompany ‘her to dowmntown chieago to purchase scme QP
" clothes for the children; that while at Marshall Field’s, Mrs. Carter bade
Mrs. Williemson goodbye and told her to take care of the children until
she returned, ms she was golng away to find Monty. . According to ¥illiemson, -
this was the last time that he and hls wife saw or heard from Veva. '

R i (a1 -*w""\ * "‘3 - % ,_,-,;u. 0

Joe further atated that his wife placed the children in
Ny pu‘blic ‘school the following week; that en er ebout November B4&,:193& .. v« _ ;0
“at 11:30 P. M. @ woman unknown to him and his wife called at their homs -
S and said that she was a friend of the Carters and that they wanted %o aee
. 5 . - the echildren; further, thet Mrs. Williemson should have the children reaa:
f.. . at 7;00 o'elock the following’ night, efter which she should walk west with
’ * ¢hem on las’hington Boulevard, where someone ‘ould pick them up in a car. o
Williemson ateted that artar these instructiona Iere given, this unk.nown S
woman 1ert. . -

f _ lilliamson atatod that on the follo'ing night at '?:00 o' clock
Mrs. Willismson dressed the children and walked west on Washington Boulevard
. with them as instructed; that when they reached the intersection of LelMoyne
Street and Washington Bouleverd, a black sedasn bearing two men stopped at
. -..-~° . . the curb opposite them and the man in the fromt seat called to young Carter;
- I i that the boy apparently recognized the man, as Be immediately ran towards
T " the car and entéered 1t.: Williamson' further steted that the Eirl followed ..
-7 Yrmediately behind him and likewise entered the ¢ar, whersupon the sedan
. -, pulled away; that Mrs. Williamson called to them, asking when the chiljdren
""" would return, and as she recalls, the man in the front seat stated that +
they would be back in a few deys. However, they have not sesn or heard -
from the children since that time, and it is Iilllamson's belie! that they
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LT are now vith their parentl. ‘He rurthar atated that ‘Be st .
LET ‘his possession the children's clothes as well as scms effests pT mrc."
T wril garter; $hat should.he receive h;ny word - from anyone concamins the
st “disposition of thesp clothgl, he 1111 :bm
I chicago ninaion orfico.

A 5 . Iith rererenco to rre aootz uliu Georg zuslor, 111.11nm-
aon adviaed that he ‘had kuown him for epproximately two years as George - R
Zeigler; that he rrequently‘acoampanied Monty ‘Garter to hie home at . U
108 North Lamon Street, and that he was always under the {mpression’ that Co
Zeigler was a landscaepe gardener although he suspected that he was also. -
in the bootleg racket with Monty.. He advised that he kmows ‘Irene Doraay, ,
- Goetz' wife, but that he has not. seen her for almost a yeer; that Irene '
"Yived with them for a short while durlng the 1atter part of 1833, ' Fe ;:
further stated thet Monty was ‘very davoted to Fred Goetz and when Goetz . n
- wes killed lonty did ovarything in his pour to lem ar hu ubsassinatora. :

v

e ‘s'l:é.w»f-ff'»‘-’f e ‘;i"‘§ ' 'illimon promised his rullest oooperation 1n aiding ‘the * ~
Chicago Divis on office to locate ¥onty Carter, and in this connection
faithfully stated that he will communicate with agent Madala should he
receive any word whatsoever concerning him or his family. ' e
PR N - e e U f-?:‘:‘}j.,:_ﬁf':;':i':’,.'\"_-i.,_.i_.'
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1 ™ was no way in which Agent could contact him; ‘theg he

-25s & L 67“/ by

LR

B - Daring Jul ¢f this yaar an individnnl known tc 3pocia1 PR
Agent Re. D‘ Brm a ame .£6 -the Chicago Division office, B0~ -

: comnaniea by Lisute: £ the Chicage Police D ente . Lieulf .
. ‘tenant Kerr hed previously advised :that he had 't
- valuasble and reliable 1nformant, ponibly
" he had ever ‘had, *Kerr further stgted the

: and had some infomntion Yo atrer.a e

_ tould be raliea upon e

. - On this oecaaiopvind he 1a lell e,cquainteﬂ wi_t_h
" end hes some connection with er Farmer of ‘Bensenville, Yllinois, a

Chieago, Division offices The town of Bensenville is locatsed on tho

. mately 14500, .He stated thet !‘armer ‘18 8 man abput thirty yoars of age.
{ 8* 6 or 7" in hefght, medium build, with ether broad shoulders, Sark .

' _complexion end sometimes wears & amall ‘black mastache, He &l s0 stated ~

men either at Bensenville or Elmhurst, Illinois, amd is considered a - '_

" machine guns or on occesion makes trips to verious cities to secure

machine guns belonging to gangsters, bringing them to Chicego for them.
On this occesion he stated he was well acquainted with Fred Goetz alias

. Begrge Zeigler; thet he has seen Alvip Kaypis ip gompeny with George el ‘

Zeigler before Zeigler',s death during the Spring of 1934; that he has
seen Volney Davis st Elmer Fammer's place in- Bensenville, Illinois, which :

‘suburb of Chicago, located erproximately $wenty-two miles from the. -

Northwestern Railroad end is a tominal point, Its population is apprbxi- :

“that Fermer has @ new Chryeler seden; that Farmer often hides wanted - ~7.-=. s

o be -8 “wery .,_
?t Value.ble informent 17

_.cleating house for many wanted oriminals; that he. suppl:les them with :

.-.1s a_saloon and gambling place logated directly across from the Norths

‘western Railroad shopsg, He 4lso steted vn thii oeoas‘ion that Elmér =
o ﬁﬂy }nformed him %that he was hiding p fellow by the name o? l.bnty,

advised that-he-did not believe he knows the 1dentity of this Monty
is of the opinion that "Monty must be awfully hot” and that every
precaution was beins taken by Famer not to disclose his whereaboutsto any-
ons, T s TN TR S ‘_ . -:.'-:.. e "1“-‘ . ‘f":: '
Approximately & week afterthis interview hed taken place
was again contacted by Spéecial Agent R, D. Brown amd advised t.hat '

ol submi‘l
tated thero
, would em—'
: xmmieate with the Chicago Division ortice whene was able to be-
"“interviewed. No further word was received from t11 12/19/34 on'
which date Speciel Agent R, D. Brown received a telephone call from a
ﬁ who refused to give her name, but stated she hed been requested by’

conson. - He sdvised he would:secure further {nformati;

it to the Chicago Divibion office, - When interviewed

to cell Randolph 6226 end advise Mr, Brown to visit him in Room
at the West Side Hospital, 1850 West Harrison Sireet,

the indivifuel referred to asf"Monty" was now in hiding somewhers in - S
-« “Green Bay County, Wiacon!in, located near Green Bay.jor lppleton, '1 ._ . ,_, :

2T
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e ”Special ent Brown pmcoedod to the Wey de Bospltﬂ"““" B
- aml in Room 517 found o be a patient there, &a.dvised. STIEE
_he had been in this hospit or aoproximately three weeks, having. haﬁ

an autpznobxle aocldcnt. durlng snich his back hed héan broken; that ’j.:t e
would be necesspry for him to remain in the hospitel. “in-a cast for anqther
six weeks before he could leave, apologized for not getting in to_uch
with Agent sooner, but edvised that State police were lodking for him >
on a charge which he refused to reveal: He atated that he wanted to furs -
nish Agent the infomation that/he hed 1earned; that the Monty he had re-
ferred to previously was Mpnty/Carter. He was shown & photograph of Bolton
alias Monty Carter and edvised this is the man to wham he had reference, -
He edvised he now recalls having seen this man on numerous oecasions 'ith
Fred Goetz for approximately a year previous to Goetz' death .in March, ' _
1934,  He also stated that Bolton, whom he knows as Menty was a- very close s
associate of Elmer Famer; that he has not seen Monty since the serly .
‘summer of 1934, but has heerd Elmer Farmer opeak of him; that he has mo
'idea concerning Monty's present whereabouts, but ntated that m.mer l’armar
would undoubtedly know where to 1ocate him. ..-j., .

Apparentl as had some slot machine dealings vith ,
Elme. Farmer and is not very friendly toward him at the present time, He
suggested to Agent that if the Division of Investigation desired to lo- e
_« eate Carter to quietly pick up Elmer Farmer:-end that Farmer would talk ¥n - "~
time, NHe stated that Farmer is deeply involved with police at Elmhurst.
and Bensenville, Illinois, anmd also with County officials of thet countys ‘
that he will probebly ‘reveal Carter's present whereabouts, ir enough pres- o
sure is put on hime He indicated Elmer Farmer is guilty of fraud in-con-
.. nection with his income tax returns. He siso stated that Farmer spends <.
" very little time et his plece in Bensenville, shere he has been residing
for six ﬁn years with a woman who is not his wife, amd whose correct

name he, does not know, He advised Famer's brother Jim attends
" to the saloonl at Bensenville} that Elmer Fammer is now greatly infatuated
with a young girl who is a waitress at Jack Olson's place; a barbecue
restaurant located on Irving Perk Boulevard across from the Country Club,
Just west of Elmhurst Road at Ehnhurst, Illinoisj thet Elmer eats ell of
his meals at this barbecue ata:ﬂ and spenda ‘the groater part of his qven-
. ings &t this place with this girl. . He yas unable to give the name of thia
o lgirl, but stated she {8 the ‘only ®good looking" girl who vorks at this o
s plece, .He suggested that Xlmer Farmer could be teken for questioning .
shortly after leeving this barbeoue atanl anl no one would know of his
detention. - He again emressed his belief that ,Farmer would gladly talk
oonoernhg the location of Monty Carter if he were prooerly apnroached.

- —

He stated that it is his understanding that Bolton mlias
lonty Carter is now in the vicinity of Chicago with his family, but he was
unable to furnish any further infommstion and stated he would probsbly be
unable to furnish any further infomation of value until his relesse from
the hospital,




e s ) a :
- | pther than tﬁ 4hat e axpected a reuona‘nlo retard ahould his '1n- RO
-+ formation concarning Elmer Fermer be of asaistange’ Ap: locating Bolton <, "
. .» 1 elias Carters He also suggested that ?anner would proba‘bly be sble to, :
“* | furnish important infomtj.on concemiﬁg the. 1oeation of nenbersof the O

! .Karpia-Barker 8ang, 'as they’ truat him :I.u;plicltlyg i ; «

T ,,‘"- »
v‘,.s AT Ty t' »_-.7\«. ;

. On this occasion he nlso 1nquired s to whether or not the
Division of Inveatigation had been able to learn where victim Bremer was
held during his confinament, He then sdvieed that he had heard rumors _
in the vicinity of 'B'ensenviile £rom underworld characters that a kidnaped
man had been held at Itaske, Illinois, which.is loceted about four miles

-

, from Bensenville, &uring ° 1y ‘winter of 1934; that the hideout wes -
'.1. arrenged by Elmer Farmer will de 1nterviewed fram time to time ~
* during his confinement in 5t Side Hospital in-order to cultivate -

his rriendship and seek further tooperation from him. It is believed h_e' R '
- . will be en exceptionally valuable contact upon his release rro:n that -
: ' hoapl‘balo . :
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On December 1, 1934, a memorandum from 8pec1a1 Agent Georgo
Costello pf the Butte, Montena, office, was submitted to the Chicago . . :
- Division offices sdvising that on that date Be recéived ‘a "telephons LaYY™T - -
DR ‘from’ Special Agent in Charge ‘Digknson, Teguesting him %o leavs Glaaeo',
©* +..  where he had been atepping for seyeral weeks }p watch developments at ::
-~ "the Roundup Tavern, a roadhguse reportsd to belong #p subjact Yolney .
" Davis and heirgwgpera‘ed by Oorey&aloa, "to pmcaed «hp other Division "_;*,',-'--,f
. worke -Agent Oostello sdvised he had mdemgmenta with -his conﬁdend i
 tial informants at Glasgow amd vicinity to edvise the Butte Division of- -~
fice 1mmediately ahould he o'btain am' :lnfomation 'ith reference to VOlney
Daﬂm g e ;

s
Uy

M = .
- "v' Q""

- O On Decenber 10, 193&, anather memorandum wes received tran
,Special Agent C-earge Costallo, pdyising he had returned to Glasgow, mn

g K { .
but no identification was effected,

e a e Speciel Agent Costello mrther advised that Assistant Post-

e T ““master Péass {nformed him that Harry C. Starley {brother oY Edna Murray) ™
-7 ecalled at the Glasgow Post Office on December 9, 1934, and left a for'ard-

.- . Aing address, i% being Box 64, Cerdin, Oklehoma, This action 1nd1ca.ted ; :

,_ftkat the Stanleys i{ntend ta return to Qardin,‘ Dklahm. g ;;;‘.‘:f'

e,

EIER A S i S P é%/
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TR e i
Tne On 12716/54 another mc-znoralﬂum 'las receive& from Speeial é'}J

o Agent Costello, ‘advising th=s e had interviewed his confiden-
tial informent at ho edvised he had
"7 rad a conversetion w orey es a few days previous to that time,at

which time Bales said he was not making eny money at the Roundup Tavern
and was bedly in need of money at the time; that Harry Stanley hed left
Glasgow, Montana, t0 go to some unknown point to reise some money in order
. - . %o keep the tavern open.' Xt is the informant's opirnion that Harry Stanley‘_-
“x- " "*has either gone to some point in Ok‘Iahoma or Xensag to oontact Volneyq, :
. ,Davis, who is ;mom to this informant ss cuz-iy Hansom &‘ T &

s, . , T e Sy i -—;;'. Py L
_ Agent costello advisea he had arranged with hia informa.nt .
S to keep in touch with Corey ‘Beles and should Herry Stanley rsturn to slas- :
" ‘gow, to edvise the Butte Division offices Agent Costello®s corfidential -
informant will undoubtedly kuow es soon a8 Stanley returns end will then
have another conversation with Balés end may learn the present location
of Volney Davis. In =11 probebility, Stenley will attempt to contact
Davis in order to secure enough money to keep the Roundup Tavern open

throuzhout the winter, It should be noted thet this tavern was built as
a result of money furnished by Volney Davis,

e ¥R
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A On lz/lslm*nomnmieated tith the chicago ’
: _Division otﬁce by telephone, qdvising. that on thet morning she had -
“received .a letter fram Bubject Yolney Davis postmarked "Springﬁeld,

'_" I1linois, December 18, 1934", at 3:00 PM. Fo return aﬂdresa appeared
on the lstter, ‘I'he letter reads as rollotsx SR -

"'Hy darl Ing E«

s ‘;’:. 'Iuat ‘4 1ine 'let syou know T my be .
sy a little 1ate with your Christmas présent, dut ‘1
‘wont forget you, Sure would like 1o see you.. .l

-uu i, T iy

short note end I will do better next time.®™

Up to the dats of the writing of this repor

' has received mo further communication from subject Davis, - However, the .-~

" letter indicates that he expects to eithar contact her soon or mail her .

g ,‘.Cnristmas gitt in the near ruture; * e RCSETI S
& Sy = e . ™ _~_'__-

. ’!

,_~ridentia1 informn lephonically cammunicated with Special

- Agent R. D, Brown, at- cagoy z1linois, advising Volney Davis had been -
-in his place earlier that evening; tbat Davis inquiried if he was "hot®;

- thet he replied that he was "hot" and thereupon Davis 1mmed1ately
lert, advunxg e vas going to Chicago. T e '“j §

- ¥

‘ Imediately upon receipt or this information Special A.gents |
es and Wals d to be on the 1ookout for Davis at

"tha :followiﬂ gv-.memoran- )
n“December 19. 19.'54:

Special Agen% B. Me Hirsch submit
dum with referenee to his mteniet with

e . -, Sl - vw
N R

. Lgeht . rown receiv telephone call Promf
to the g 2
-8ns0n, alias Volney Davis, had visited

g

e =l d gm 0K, 2nd ‘getting slong mlright. .Excuse this : N

At 2: 00 o'clock on the morning of necember 19, 1954, con- b'k:{

29
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Speciel Agents E,
B. . Hirsh interviewe
“~+- s - December 19, .1984, at whigh
e _as Davis is known to him,

mthé previous evening at approximate —
o, BIMMONEY e spuriye aspou-~ T, == ¢
1n carersatiun with one" :!’unos Plein, attomey, 8 the } IR

«. % - % Y the owder of “the premisea at 45MEain Streets

: . that he suggested .to Plein thét he make efforts 1o o
Aurora police but Plein refused +0 follow that’ suggeation, that RN
shortly thersafter he went snd apoke with "Curly"; thet "Curl o
asked him "if anyone was looking for him;" lha# oo

-agked him ) meant| Curly then replied *You know w

e

 meen, An I bot?" =plisd "You'rs hotter then Hells® . ,'

v A ‘l‘he conversation 'betw and "Gurly" only 1asted
B for some two or three minutes, ™ stated that he askef . = - .*

. +"Curly® at thet time where he was bound for and "Curly” told him
" “:he was going to Chicego to see his wfe who wes there, - During the R
‘entire time "Curly" was in the tavern he kept his hand in his ‘

B - right pocket as if he ware fingering a revolver of eome sort,
elss stated thaet "Curly" appeared to be quite scared when
dvised him that he was being looked for all over the country
and was "really hot",

S SRR S T R R S A
. ;i H rther steted tha: " ‘backed out of the
: o stabli €Nty Nno ing sight of him at any time; that -
! ‘ K blu

- :.--. be climbed into a F¥ord V-8 black pr dar e edan, the liee o8
«7 - tags'of which he was unable to note; that there were two Ten amd =
' "~ two en 4n ‘the car; that he recognizod oné women as bei Rabb:lt" :
~ Edn ay, who 1s the wlfe of "Curly”; that he was unsble to—
. recognize any of the ypants of the car, The car lmmed-
iately drove mway. stated that *Curly” was wearing a: -~
light brown suit and felt hat; that he was weaxnng no coat at that
. time, He further advised that "Curly"'was wearing a smalllight ‘
brown mustache; that the photograph of "Curly™ in the possession
of Agents was an excellent resem of *Curly” except that he
I bas no ascar on his upper 1lip. further advised that -
Ceesa s -:.i"'Rabbit's" bair -is now auunctJLy , B T D SN

5 &y
A&; i v‘

.v’}

S e Aéenﬁ, accompanied by

s T e ted on North Leke S8t B
AR for ‘the purpose of obs £
I hat vieinity. "Agents were also shown & smell houss -

which romerly had been visited regularly by "Curly" and at which
place he was well known, No activity was noted there, nor were any
cars visible, o

30
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_Agenté also visited the tavern of Bill Grady, located’ ?ﬁ‘
'at Montgomery. Illinoio, gome Tive miles’ south T Aurora. !r.» g

‘mas greeting sard wh:lch ‘he recdved from #*Gip" and YAnn", trcm‘*'“:f,; L
-Glasgow, Montana, - "Gip®- m ‘The -t~ - -
" instant card: 1: be:lng reta e a at the C cago Divimn

OffiCO. ‘ : f-'.i ;. ‘_'.e .»"_ ~4 i'_“__."vv .’Tx',.’-' -

P
B {'_.

'“‘?explalnod that "Curly" was 'ell known to AT
one Hobaon, who opsrates a horase race booking ostabliahment 1n e
, ‘Streator, I1linois, end that there would be no great dirr;lculty
«' in ideptifying Eobaon; -farther, that one Ann Dlson, Weitress i -
' the Aurora Hotel; ‘Aurora, Was acquainted with "Curly®, It
belief that Ann would be able to furnish informetion
oncerning possible persons known by "Curly" e.nl 'hom he might ’

visit in Chicago,’ Illinois. s

et

SooeT i b T . T ;
Botb’ end Gredy edvised Agents that Myrtle Eaton

had been a const visitor to the different taverns in Aurora,

at which time she usually accompanied "Curly” amd Edna Murray; that _

_in Des fioines, Iowa, end that she was presently going with one "Ge I

o ;b ut” Riley ot Des Moinaa. - A SEvie }* m _ ver e e i
Jobaquh X3 g e e oo B W
o : : RS s v . o

\r ) Agents Dickerson am Birsh intorviewed l!iss Ann Olson, ’% R

who atatetl that "she has had no vord, nor has she seen fCurly. e

" gently, She” further atated that she knous of no persons or placea -
that "Curly” might visit in Chicago, Illinoiss Miss Olson stated
‘that friends of hers in Glasgow, Montana, had written her earlier .
this suomer thet "Curly"” had been at that place, She had recently -
written to her friends, whom she named as ¥Bailey” end "Gregg" at .
Glesgow for the purpose of finding out whether "Curly” had recently
visited thems She stated, however, that she haé had no response to .

"~ this letter., She 4id advise that she had reeently received a Christ-
"+ .mas €ard from her rriands which made 1o reterenco to ‘inatant mttera

T -.—f-_- . Y L TR ac ‘ ‘»" .‘u »‘ . ,_'-Jvu;_;"» x\ 3
n ;q during the time he was in the companynf Agents,
contimally reiterated that he was against all kidnapers: -In this~:: -
connection he edvised ‘that two unsuecessful attempts hed been mede
" to kidnep him during the past years aml that on both occesions he
had received severe beatings, which have affected his health up to
the present time, He emphasized the fact that he was 100% in favor
of aiding and assisting this Division in apprehending ary such per-

sons, He_. stated that he would advise this office fmmediately if he
gained any new informstion concerning the whereabouts of "Curly"."

. ‘Grady, upon.interview,:ptated -that ke has pot ‘sesn 'c\n-ly' for - }.‘} ’
' some months:pasts ;Mre Grady also furnished Aganta with'a Christ- #7.-.0 -

" 1t was fheir definite belief thes Myrtle Eaton was presently 1iving ""‘"‘ ’

3
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-32. B bw&
. It will be noted from the information furnished by }ﬂ
R - thet he apparéntly is very much afraid of Davis md.fue to this reason ...
I edid not attempt to detain hlm ‘or cooperate Iith tha chicego Divislon t'_;{_;_b
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wo R “rhe following in‘rorma'ticn was submitted by Specia"l Igenta e

Ce Go Campball ‘and €y 0. 'Hury while at Gliamii !’lorida and Yicinity, -
contecting various. informa.nta gnd operatou of various gambling’ hcnsn
erd rogdhouses in gn artort to determine the location of the subjecty s
“in this case, On December £8, 193¢," SPecial ;Agents Hurt. end Cempbel’l ,.-‘

- left Miemi, Florida end proceeded 3o San !‘ranciaoo, california, en."

mo re urgent official businesss These Arents advise
daily contact with ‘informants
and had visited at various golfl courses end gembling houses in sbat .
vieinity, but hed failed to-ebtain eny definite informatiop/as to the
location of members of thie gang. They reported that Dukd\Randall,
present owner and driver of the Ford coupe, which was formerly owned

by subject Alvin Karpis at Cleveland, Ohio, bearing 1934 Florids

_license tags No, 202978, is still residing at the El Comodoro Hotel, ™

Yiemi, Florida, and is exnployed at thp Intor:nation and Change window

.No. 30, at the Biscayne Kennel Club. '_ e L LT
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Brown, Chiy I1linois, dated 12/17/34, particularly to the . sectlon v

~S4 e _
-.’-':::;s" "‘F‘ ft_\ '4'.‘ 'Q*y Ry g ‘/‘-l—-,"~ 'Qu-'ravff x*4w"vn¢.m‘-1v, --‘Ymm
" )

D

Ad

R Referenea 18 made to’ the report of Special Lgent R,

;"l dealing wity/the’ surveiilance of the apartnent becupi,ed by m-, and 3“_
~ Mra. George*Guymon, sister mpd brother-in-lew of #Clera Gray, sfe of -v;; M

' this tap are bemg li-ted in this report.

" Russell Gibson. Jt will be moted that this surveillance was’ comenced :

November 19, 1934, by ‘Special Agents ¥. O. Ryen end T, X, ‘McDade, “A: 4
telephone tap was also located in-this aparinnent on the telephone uud
by Mrs., Guymon. The only important mesaages received as e roeult or

& i e T T
.-«;.,'." . SNy, e

B

..During the suryeillance af this esddress ii wes learned . .

t‘"mubh observation that I&rs. Guymon takes’ almost daily trips with &

man drivinz a maroon colored Chevrolet coupe, bearing Illinois license '
No. 1-258-163, which license 18 registered in the neme of Mrs, T. H, -
Fenton, 9544 Baginaw Avemme, Chioago, nlinoia. This man ¢alls Xrs.
Guy:non regularly at about 10:15 AM. on the telephone and .leaves wlth
her sbout an hour 1ater. They generally retrn t 3:0 i
conversations heard over this telephone tap

At 10:20 P.M, on 12/25/54 Special Agenta T. e ifcDade and
I’. G. Tilluen followed Mrs, Guymon and her brother Frank to the Chiesgo
Union Station, vhere they. departed for Kensas City, Nissouri, The Kensas
City Division office was-advised of their departure am the time of the
“‘arrival of their train amd later ,reported the errival of Mrs. Guymon - .-~
2nd her brother and the fast that they proceedsd to 502 Myrtle Street, -
. _the home otM . Gaymon and her brother Frank. SR LA -

~ B C , -

ey o4

" on 12/2‘7/'34 the janitor at 626 Wavelam ‘Avenue, former

) Sestdence of subject Gibson end Clara Gray, ‘called’ the Chicego Division
1office and edvised thet e letter hed been received eddressed to iirss

R. Grey. Special Azent R, D. Brown obtained this letter which was un-
sealed and noted that saue was a Christmas greeting card from the Dunn
rothers Warehouse, Incs, 6542 North Clark Streetes It will be noted
fron previous reports that the Dunn Brothers Wiarehouse, Inc., has two

o b

3y
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offices, one on’ the South aide and one.on ‘the North . side of Chicago...,
It will also be notsd’ thet the Duaxi . Brothora Uarehqusa, Inc,, now

heas the mrnituro of Kate ‘Barker 43 théir storahouse on’ cottage Grbvo

Avenue, It eppears thet this moving ‘and ntomge ‘compeny is kmown' o,
subject Gmson as well FYR R the membe;s of the .’Karpis-Barker gang. :
- - S sk
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ceem-y =~ - - % -A-telesphone call was received on Dece-ber 4, 1034 trom spacm

Agent in Charge Werni Hanni at the Omba, Nebreske Office, udviaing that
informnt at Des Moines, Iowa, who 'aa formerly & Ariver for Candy .. ;.
Baton, b 1nromed Special Agent Oy Ce¢ Doway that be hed been im tonah ?
with Buloyce, whoss dsceased wife was a sister of Myrtle Baton, and
. that he "had learned from him that Myrtle Baton was now supposed to de ..
with "Doe® Eason at Burlington, Wisconsin, mh the latter is using the -

mms of Hubbard, Mr, Banni further state at the informant told Agent .

"Dewey that there was a party referred to nny*® from Kansas City, m.-

. sour{, in Des Moines in the early part of December who was called %o
_Burlington, Wisconain by "Doc™ BEaton together with several other members
of this gang$ that ®*Baby Face™ Nelson is alleged 30 have been therss. '
~ . The informant described ®Sonny” as being in his late twenties, short, -
heavy set, with grey hair, and wearing a gray -eap ‘!i;

‘"goat while in Des Moines.. The ;.nformt stated the hideout in Burnngton,
Iisoonsin. is along some unr thoru ; SN ,1-.

__d =, L
’ ":1 . : Y - : R

"Doc' hton has been inteu.-viavad on tto oeeaaliian; pravious to

th dark blus overw "'-;

the receipt of this information at Burlington, Iiscom}in, and had denied T

know ing any of the memboro of this gangs "~ *- e

On Decamber 4, 1934, Special Agents D, P Sullivan, A. As
Muzzey and R. D. Brown prosesded to Burlington, Wisconsin, wheres E. J .,

% PBoyle, ‘City Attorney, who was alleged to bds reliable, was interviewsd

in bis office on Main Street, Boyle advised that Eaton, alias Eubbard, _
has been in Burlingzton ror the last ysar and a halfi that his protession
1s bootlegging fn gpite’ of the faot tiat Wisconsin is now a wet atate,
He stated that Eaton hes a brother—in~law by the name of Russell O’Neil,
. who operates a tavern a4 575 Chestnut Strest, ‘Bzrlington, with whom he,
Boyle, 1s well acquainted, Boyle left his office and conferred confiw
dential 1y with O'Neil, at which time O'Neil advised him that *Doc®

Eaton mskes frequent trips $o Des Moines, Iowa; ‘tbat he has never. seen
any sirangers return with himy He further advised Mr, Boyle that he had
heard that Eaton was ance married to a girl by the name of lyrtle, but
that he has never met this woman and has never heard that ahe has visit-d
Burlj.ngton, li'iaconsin. e Ci e, -

‘.,‘_,..---.A.“v-‘, h:,_“.-' L. '_ '."‘ . - ',,::.‘
. .-;...-g—" R ;*-'*: e R A

77 - " poyle then ca.nod into his offfce X. g. Oook, a young uttornoy,.
' whose cousin {s 2 maid at Eaton's home, BEaton pow resides at 396 Perkina
Blvd,, with his wife, Margaret, who is his bdride of about a year, Boyle
advised that Cook is a very reliable young attorney, and that he wonld -

. 4o anything he could to assist the Governments ~Cook stated that his
cousin, Doris Pfantler, 8ge 15, is a maid at Eaton's home; thatshe is &

very reliable young lady, and if ammached in his, cook's presence, would

pri




,: " four months in the capacity of a purse maid for their young “babyse Sho

ta

- that he was making hia 11v1ng by bootlossiﬂst = ST "_ o

Q’S'? -

give any in;ornation desirod, -

P .y -----vw."*" _"_q‘ "'""!'ﬂ, T ‘.4' R . R e

'Doris Pfantler was thon interviewed in cook's pmsance at oy

her‘ hame after she had returnsd from the Eaton homs for the flays . Hho R

advised that she had been employed at the Eaton home for the past’

'«'f;.‘
o

was shown the photographsof the various suspeots in thia case, and A '
after viewing them carefully, she stated $hat she had never sesn any °

or not she had heard Eaton or his wifs speak of Eaton®s tomer wite,
Myrtle, She ‘stated that she believed she had heard the name Myrtle
mentioned by Mrs, Baton, and that Mrs, Batm aeppears to be hostils: to
this woman since she was Eaton's former wife, but that she had never
heard anything tat would indicate that Eaton ever sees this woman .
-any more, or that he visits her, However, she stated that "Doec® Eaton .
frequently mekes trips to Des Moines, Iowa, but she Ddelieves that ho -
'‘goes there on dusiness; that he bas never taken his wife with him -

‘to Des Moiness She further stated that Batmsno longer had their . .
place on Browns laks, located a alort distance from the town of Burw

lington, Miss Pfantler was very sooperative, snd after being givem *-

the Chicago Divisbn Office telephone number, she promised to call im-
.mediately should she learn anything which would indicate that *®Doc®
is in ecmtact vith Hyrtla Eaton,

A ,,,‘_.-,,,-; et _,_3 , ‘,,‘,,,:,,,,‘ RIS

lgents thm nturned to Hr. Boyle's orrice and Mr. Boylo

stated that he md camtacted Alvin Edwards, Fareman, Nestles Can Plult,
who is a close friend of *Doo™ Eaton, and had casually inquired rew ;_;'f ¥
‘garding a girl named Myrtle visiting "Doc® Eaton, He stated tha ha
‘was unable to obtain any information fran Edwards other than that 'Doc"
Eaton had served a long term in the Minneso*a Sta.te Penitenti.ary, and

Agenia then mtqrvietod 4. H, mellar, Mail carrier, 'ho oare
riea mail to 396 Perkins Blvde Mueller advised that he does not recall
having recently seen any mail delivered to the Eatons, alias Hubdard,
home postmarked Des Moines, Iowa; that the Hubbards received very 11tt1¢
mn. He said he would de on the lookout for strangers at the Eaton

L4 e,

“... ._’. . "- “ r 24 '-’\3 '-"'-{" :"2\ “-f TR ‘i 3 L‘?rA_'

PRI Ca.rrhr Mieller adviaed thnt Eaton, alias Hubbard, spends a _

" great deal of time at the Jacksm Club, Highway 120, and at the Harrington

T

" of then in the Baton hame, "She was slosely questioned as to whether .. -

o

. home and 'ould advise the chieago Div:lslon Orﬁ.ce should any appeara’ “‘f”"___ )

_Place, losated i the porth side of Browns lake, and operated by *Big FA" .

Btebsl., Agentsvisited these two places, but were unadble to locate any

77



, He was too_intoricated to adviss Aannitoly Fbeye he oould be :eaoheq
TR | - thO fut'uro. )t 2 ?" : ¢ e s < T
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N%mpiéioua aubcmobilu, ‘or un persons 'ho in any way anumd to _tho “
: _nescriptions ot tho mpaet- and ax‘bjects or thh mo. h ,. Soprel 0

R u:tomey Book o.nﬂ ¢1ty A:l:torn.ay Bnylo both udviled tlnt thoy
wald be on the lookout in Burlingbon, Wisconsin, for strangers scoome .
apnying "Doc" Eaton, and %hai they would immediately adviss the Ghicago
Division Office, Both stated that $hey would very mmeh like o get rid
of "Doo™ Eaton; shat Eatan {s a closs friend of membars of the Burlington
Police Department, whose members they branded as being ®all wrong®e .
City Attarney Boyle advised that his handa are $ied in Burlington so
“far as prosecution is concerned due to irrogularitiol o the part of
offioers of the Polico Depa.rtmmh ,

-""’ o .'.'. f‘:..:‘ ;‘ Tl .

' ; No mrther 1nqn1ry 'al md.e, Agentl baliovi.ng that lhoum
Myrtle Eston, or other members of this gang appear in Burlingtcn, 'ia-
eonsin, the Chicago Division Office will be advised by either Attorney
Cook or c:l.ty Lttornay Boyle, who appear to ho truatworthy and’ aoobo
tln. Coe T e R B R :

s g "*4 R v-;"‘.-;e"a.-f-‘sﬁ STENLLY e

On the enning of Deoember 23, 1934, Robert Delgado, rormu-
inmate of the Oklshama Btate Penitentiary and former eell-mate of Alvin

Kerpis, c¢alled at the Chicago Divisbn Office, at which time he was in-

toxicated, Special Agent Brown attempted to obtain from him a soherent:

story, but his emdition was sush that it was impossiblee Agent gathered

that Delgado wanted to inform the Chicago Divisbon Office that he had .

received information an the night Befors at *"Doc®™ Staceci's place, the.

Club Spanish, located &t Roosevelt and Mannheim Roads, to the effect

that Alvin Karpis was to meet his mother at some unknown place in" : -

Chicago between 9 ‘and 12 AsM, on Christmas morning, December 25, 1934y

Delgado wanted Agent to accompany him $o some place, which he wuld

not reveal, in Maywood, Illinois, where he stated he -culd be able to

seoure informaticn relative to the meati»s plaee. g T s

o e . RO

Dus to Delgado'u oondition leent rerusad to accompa.m/ hin,
and requested him to return when he was sobers Htwever, he has not
made his appearance at the Chicago Divigion Office since that times -

‘hw.l -
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¥hile in Kansas city, Missouri, on Decembar 7, 1934, spacial
SR Agent ¥, Ps hrland, ‘who 18 attached to the Kansas City Office, introe ™™ =

e of the Chicago Divisiom Office %o ons .. .
R ,mo had recently deen meleased fram the .0
Ry sas Gtate Peniten where he had served a sir year sentence for

_Wurglary, ~“Agent Farland had kmv#ay reputatiom $hrough his .
<7 eontast with l!r. stubhlefi.ld, Depn y %arden of tho nnau Shto Ponip Coe
R _tmnw' G ToneTTE e ?.;’»a S -,?v. L LA B

B The intomtion was to thc ni'roct hat was tho pu:-on A
who concealsd weapons inside of the Kansas State . tiary at the m('/

- 4{natance of Harvey Bailey, who later used these ecting -
his escape fran that institution on May 0, 1933,
"used as an informant by the authorities at the Kansas State Peniten i.u'y

~ and has been confined in solitary eonfinement since the lsnorial Da.y
- break a.t thorpriuon, princtya.lh tor hu own protoctiom . ’.;._

-.\" ‘-
© e

”ﬂory to Lgent !arland md Agent Suren was to th-' T
‘ orroot t guns used by Harvey Bailey and others in effecting -’ '
their escape fraom the Kansas State Penitentiary were smggled into the .
prism &t the instance of Alvin Karpis and Fred Barker during FYebruary
of 1933, s supposed to have concealed the ons in the
twine £actory for Alvin Karpise For this mrvice oclaims, he
was to receive sufficient funds to effect his re roam the penitan-p R
. - klary, He elaims XKarpis and Freddie Barker @oublescrossed him on $his *-: " "
hat he is now reedy and willing to effect their apprehensione :
states that he served time in the Kansas State Penitentiary R
"quring the time Fred Barker and Alvih Xarpis were oonfined therein and .~ ~ .
that he was vary friendly with these individuals. He further states '
that Clarence Eno, who is presently confined in the ‘Kansas State Penie -
" tentiary serving a sentence for bank robbery, directed him 10 an indfe
vidual in Elgin, Illinois, through whom he hopes to make contact with

one Eddie Woodruff alias Clyde N ek, who also served time in the
Eansas State Penitentiary with Tl Lo e g

- CIarence Eho was interviewed by Agent Suran aevare.l mnthl
ago in oonnection with Karpis and Barker and he profgsses to be an inw
timate friend of theirs, but refused to disclose formation cone

- cerning their possible whereaboutss Lccording ta ‘larengs Eno .-

" is ignorant of the fagt that he gave ths authorities e Kansas State
Penitentiary mrprmaj fon concerning the Memorial Day break or has any

7 intemtiom of isiatlng at the present time in the epprehension of Karpis

i +w . and Barkers stated that it is his information that Clyde Nimerick, ~
. < /. :whom he knows die Woodruff, is presently in Detroit, Michigan, anmd

3

-

A




that ho bolicveﬂ Karpia and Barker ca.n be 1ocatod throu@ Nmariek.

After the return of jgont Sumn trom xanaas city on the morne ‘L -

ing of December 8, 1934

alled at the office and stated that he

was proceeding to Elgin, !!!!oin. For the purpose of contagtimgthe @ .
individual %o whom he had been referred by Clapence Enos He claimed - T

he oould not recall the name of this individual, btut that he knew his- -~
location, He atated that he would oontact 1gant Buran vithin a day Br
$wo and report hia progron. e it R N AR

) -'n" e

On Decambc 13, 1954, a telephono call vas reeeivod by Special
Agent Val C, Zimmsr fram Joliet, Illinois, to the effect that an indie

vidual aimed he had been with members of the Karpie= .
Barker gang and was poismed dy them, The following investigation was -

Ymmediately éonducted At Joliet, I;,linou, by Special Lgenta R. o. Suran

R 4

BRI S % i i‘ o E ;»iv‘ } s

. -

a-nd :- Jo Metcan.l P i ,.f A

o oliot, Ininois, gsent Eatcalte Mterviered Statos 8 Attore -
ney Willt Cade, who adviseX that on the afternocon of December 13,
wvalked into & roadhouse known as -

1934, the indivigual known a
Powellts Mill on Lincoln Highway, about two miles southeast of Plaine
field, Illinois, which is in the vicinity of Joliet, He was apparently
only halr conscious, md was immediately taken to St. Joseph's Hospital
~in Joliet, mhere he $01d a rambling stary about baving beeg in.the oame.:
pany of membera of the Karpis~Batker gang, including Fred Barker, Drs
Moran, eand John Hamiltons He olaimed that Hamilton drove the car and

. that they went through Elgin. Illinois to Joliet, where in #he vioinity . .
L ‘of either the old or the new penitentiary, they visited two italigns, -

and that the they were visiting th 188 peoPh he w¥es poismed, after .

which he 4id not remember anything j Be had in his pbssession a ~ .

piece of paper with the notationt Suran, Randolph 622", and 4n his
olothea were tha namess "Willi ' ehardi" and "Edwar toa"

m-. Mocade furniahod A.gent Hetcalfe with the piace of paper
bearing Suran’s name and telephops number, and this {8 in the Chicago
file, Agent Netocalfe then made errangements to interview the patient
- at the hospital, every precaution being taken to avoid the newspaper
E : reporters, shich were at that time gathered in $he h lvay at the boss

pita.l outside of the Iard Boom Ihem ths pationt oy ;

L k,p- - BT S . .. :'J""'.‘

A !ho pationt. 'ho vaa !‘ound to’ be

ﬁ.ct of the Kansas State Penitontiary at lansing, XKansas, waa mtqr-
viswed by Agent Matealfb, there being no one else present at the time

of this interview, Mr. Povars, an Assistant States Attorney, who brousht

-

7




cas ey

Lgent into the room, was not prpsont durins the interviol. .

-‘ :.'~ 4

DA ,m;ted that ‘when hs was reieaseq a short t:tme age R
S troni the tate Penitentiary, he was referred to. the Xansas Oity
“ Office of the Division by $he Deputy Warden of the yrtaon, and that as

©'a result of cmferences ‘at the Xansas Gity Office, #ie came to Chisago .

- in en effort $0 £ind members of the Karpis-Barker geng in ordar to ade~ -
vise the Division of their whereaboutss " He claimed that he had talksd

to one Clarence Eno, a fellow prisoner at the Kansas State Penitentiary,
the sald Eno heving been sant %o prison to serve a life $erm for a bank -

robbery at Lincoln, Kansas, and that rence ¥no directed him to a
certain eddress in Elgin, Illinois, i4 not recall the exact
whereabouts of the house in Elgin %o e wag ssnt, but he yemame

as undoubtedly meant that Eno was sentenced for a bank rodbbery

’ ‘bere t it was on Wellington Btreets 'nm epparently was orroneoua 7
Cat ﬁwn, Eapsas, snd. tn#houe to which Eno directed him 1n

- ‘Elgin was on Lingoln Streets stated that the house in Elgin Iae
'a roadhouss and that a dboy by e name of J‘oe Glazier or 8 cme nimilar

} _name, ltayed there, e e i e A va :_97,-&:;‘-.‘_ ‘.}_ i—': ' , .
e T * Canh TR T T LI
mnnt to mgin rrom chicago, Illinois, on Satu.rd.ay,
December 8, by meansof the Greyhound Buas, He spent several days
in Elgin trying to find this address, and finally located the house in

- questions .On approaching the house, 'he- observed a tan or eream-colored ~ ' i

Ford V-8 Sedan with wheels of the same color, and a spare tire, but. no

trunk An the rear, standing An front of the roadhouse, ‘In the car sat

Eddig Woodruff, alias Clyd¢‘Nimerieck, Woodruff greeted him and told

him to go into the roadhouse, but to be very careful becauss othep
s of the ganz were thers and and might mistake him for a stranger,

ﬂclaima that he then went into the hosse and met Alvin Eerpis
ddie Barker, and that in company with these two and Woodruff,

he went to a roadhouse or tavern just outoide of Elgin, ilich he thmght

was on the St, charlea Road, S UL e : _

Be described this tavern as a log cabin structure, operated
by & man by the name of Bitz, saying that he sax this mants name on
the ocutside of the place, As a matter of fact, this description seems

.40 1t a tavern on U.S, -20, (lake Sgreet) at which 'place Blatz beer is

"~ served and a sign with jho word Blats may be seen hanging out in front ;
. . of the place, . No doub w this Blatz sign and thought it read*‘

'Q'Bit:. and that this was the n of tho proprietor. . Agent Metcalfe aalco

‘ed him if this place could have been on U,S. 80, on the way to Chicago, -
and he replied that §{t could have been as he was not at all sure on which

qi




: ,:'"';: ' they were fran Wisconsin and that de im

wre w05« This was the sum and albstaneo of the story told by

¥ . Wood alcbhdl, and it'ts firmly believed

TG WHTITORATCUIATHEN ~ R 0 T WS T U D AV T e SR W T
. . TN " e e Y

| - Q2 . '

highway it stood. lai.mod that the ear was d.riven by Eddie 'ood-

ruff, amd that Karpis sat beside the driver shile he and Freddis Barker

‘sat in the back, and that Barker had in his hands a sawed-off shotgun, *
.. and in the rear of the gar there were also a sud-mac and four . ,.;;-
" ;i or five cases of camned goods, These gangntu-l told that they

o were not staying at the roadhouse in Elg that - da hidem;
""" somewhere in the woods in that wioinity, denied that Bamilton -
' P

"~ or Moran were present, but atated that ker and Woodruff men- -
~-%ioned the mmea of Hamnton anﬂ llorm 1n the oourse c\r connrlatiou.

N . 'ith tutthor nterance to tho car 1n Uhich thoy rode, hs ;
ltated that this car appeared to have Wisconein plates covering Illinois
plates, and he said that when $hey eame %0 the tavern out on the hish- :
way, the proprietor told him that these poople were all right, that o
. Beyond stating that - -

was unable §o furnish

. the bartender was a shart heary-aet man
" any descriptions, They stayed at the a short while, after
"“"which they drove to a house where re two Italians and these - -

Italians resented the presence of whereupon elther the I a
or same mamber of the gang, poison besr shich was given
to drink, es a result of which he became sick and nearly uncms

and was brought to the hospital,

he having nothing further to add, oxcept to express a great an$
~ to get out of the hospital as agon as possidble end go into hiding for . '
-+ ~. fear that he migh% be kille4 hy the Karpis-Barker gangs . He said he 3

was thoroughly instructed to keep his mouth stut, anl not say -
anytning furthar to enybody . about this supposed incident, This cone -
cluded the intervi.ew and the mvestigation eomlucted ln J’oliet.

iiigrd why they bad not killed him instead of trying to poism hm.

Lpparently rrom the numerous nelspapar stories which appea.re&
in the newgpapers of that evening anmd the next day, ept on talke
ing to everybody who came to see him and in all to or five Qdif=-
ferent stories, One newspaper stated that he was placed in a strait-
Jacket, and another one said he was taken to the jail in Joliete -AS

the time Agent Metcalfe interviswed him, —amellcd wery much of .7
that he went out end got drnn!: ’

_and proceedsd to relato a’ vory ﬁmginary story about 'here he had been -
and whom ho had ut. Lo T 3 : : :

:‘ PR ._;A T o, B

s
-..-‘r\‘ N .-

' *‘"»-"-*:‘n o _ l'he t'o nmoa, "Batea' a,nd "Sehardi", 'hich were tound ln h!.l

slothes had no meaning whatever stating that these were in the

clothes at the time he obtained thems

H2
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e - ++ ... s ‘The following investigation waa sanducted by Special. A.gnt
t. C. Ryan in an effort to aacertain further information emoarning . ,
‘Rose Curran, nee Slatzel, 849 North California’ Lvanne, Chieago, - nu- ;- SR

.. mois, who {8 the paramour of "rather 'zon' lehaden‘ unel.e of Bettj =

A R

- H AT RS
: Throosh thc ccnloctor'l Ortioo l% the city 8-,11 lnd. the “ '[ -
Secretary of State's Office at Bpringfield it has deen determined
that 1932 Model Ford, tudor sedan, motor f1B135987, is registered to o
B, Glatzel, 714 North Stete Strest, Chicego, Illinois, and 1934 -~ R
I1linois license 5&5—001 end city Yehlele h.g 1503‘?6 hate been ietued
rorthieee.r.t.;;, v ‘

W o T . g v.,-"

T Upon 1nqu1ry et Stnion 'D", ‘U. .S‘ ?oet Office Brlneh, 815 o

. South Western Avenns, Chicago, it was learned through Christ Be Bakery, .
' Carrier #1206, that inquiry was mede about a yeear ago relative to the
. £49 North California Avenus adiress dy Govermnent agentas Mr, Baker .. -
said that it &8 his information that Rose Curran 1s the sweetheart of
Eddie (*Father Tom") McFadden, Hes atated that Rose Curran still rew .. .
sides at the same address mnd is the only person to receive mail -
there for some time, although he recalls that same mail was delivered
there for McFadden about & year agos Beker said that he rarsly sces
.anyone araund the house and does not know if anyone is living there - AR
besides Rose Curren at the present time,  Hé further advised that he ' -3

- had been noticing the mail he delivers there since the prévious 1nquh'y
.. Was mde, end nost or n mee been locel mil beering no return eddreeeee, i

, I Since informtion hae 'been recei»ved" thet mdie llcFadd
- end Rose curran are in eontect with Dr. Soran, €EFaSgened€s’ A

R 'ifofait‘lvem :

43




IR X T X I o

e e et - Refereonce is made to the. :mpm:t of s;pecial Agent R,. 3.--,_,
Brom, Chicago, Illinois, dated December 17, 1934, and partieularly 3
to the section of that x'epo:rt doallng with the Mtomtion looking
towarda the lo L

has been unable to obtaln

except that he 13 -till
" in southwestern Indieanay

cating Moran for the Chicago Division Office, and he will continue

‘his efforts,  He vnl ba oontastod rrequmt.w tor my mfomtion he

,§~-:r ,-\'_';; ’ r R S j: . "‘

e *m informant who has previously rurn!.shad tne

. Tormation to Agents oI the Chicago Division Office, and particularly -
to Special Agent J, R. Welles; advised Agent Welles on December 11,
1934, that he had recently secen in a house located at 928 Ontario
Street, Oak Park, Illinois, Dr. Joseph P, Moran, whom he has known
for several years, and with whom he worked at the Illinois State Peni=
"‘tentiary at-Joliet, Illinois; Special Agent By C. Suran conducted the .
following investigation in the vicinity of 928 Ontario Street, Oa.k ,

~individuals now living at .that’ addrosl, and' to mrther make an efrort

AR s Ry ,,_._,..»f R

-l K
[

be kept under surveillanco. o ,,-,_4.,4
- i ; ° _,.‘ q 4 -
: Thia houso 1s a tvo-atory wood atructure, having tw - rront
entrances entering from the oast and teat aides of the fore part or
thehouse.,"__ . e :; » o
_ Efforts were made to ascertain 11’ there were any aparhnentl
- available directly across the street fram this address, but it was
. - determined that no vacanciea were J.acated in theae buﬂdln@. L
._’“::., Gl R e e Gy e ety
i Mres Mark Edwaid Graham, who resides at 551 Ontario Street,
'as intervieted by Agent ‘Suran; -Mrsy Graham appeared to be willing tc

“had occasion to enter the building located et '928 Ontario Strest in’ :
connection with her activities on behalf of the W.C.T.Us 6he stated

cooperate with this Office in this matter, and stated that she had- :

o e g Moran's present vhsreabontg, s
ed to be on a farm, location unknown, *: - -
informed, and still has hopes of .‘l.o- .

klg&

-

Park, Illinois; for the purpose of determining the identity of the ‘ _"]"

to determine if there was some 1ogiea1 way in 'hich the address coul( A

LT s

that the building is owned by Mrs, Jack Herman, who is at present on -

"




.

: front of the houae, which dan de entered by either of the entrancea ‘
* previously referred to in 4his statements She stated shat there was -
" another young ecoupls who resided in one of the flats in this bunding, =

e 45 . ..

t

..the local Democratic Qommittee and was amployed at the Women's Retonna-

tory at Dwight, Illinoisg that theé house is presently managel by & .~ ‘,,‘T;_"”" g

- family by the name o mm:. who bave two children, éne a erippled :
- danghter, named Nadine, aza # or 10, am cne am, Jimmie, age 3 p2 ,ﬁ.
She stated thatithe tuilding is divided into four or five $wo-rodm- .y
flats, and the Macks resids in the flat on $he lower floof in the

this couple being the parents of a amall baby; that in the flat fmme- . L
llatoly above that occupisd by the Black family live a woman, about

' 85 years of age, and her hmsband, who is of shout the same sge, She

.- approximgtely $wo yeara, ana hed alnys reside‘n in the apartment as

- question was oceupied by Mr, P, R. Leth, Comptroller of the Oak Park

L the oecupanta theroot.

stated that this woman's first name fs Jean, and that she is reds
headsd, Mrs. Graham wes nunable to furnish the last name of this comﬂ.e,
She further advised t}mt the Black family had managed this house for - : .

v

r{"-

previouuly ltatsd.

- ; Hra. Gnham 'as 3hown a photograph of Dr. Moran and shs :
m:ated that she had never obaserved anyone eanswering to that descrip-
tion about the premises,

Mrs. Graham stated that it would be permissible for the
- -Agents of the Division to. use her basament in observing the address .. ..-
of 928 Ontario Street if it was considered advisable; She rurnishod
the further information that the houso adjacent to the address in

Village, a aubatantial oitizen, 'ho aould be relied upom
e, r. “Re. Iath, “wher intervia'ed, stated thut the" only “iFes
family ht knew residing at 928 Ontario Street was the Black tamily, '
who managed the premises for the owner, Mra. Jack Beman, who was . .
active in the local Democratic politics, and at the present time had

a State position, He atated that the building is composed of five

or six two-room flats; furthey, that Mrs, Charles W. Glaser, who - .
resides in the apartment house to the east of the address in questlon,
kept her oar in one of the garages in ‘the rear of.928 Oztario Strest, .
“"and would be in a better ponj.tion to turnish inrormat 1on concern.lng

:.e?,:t -f *,

g . lEr. I.ethmias ahown a photograph or Dn Eoran, but he wai 3
“unable to identify it as being the likeness of any Mdividual i:zon Gt
" he had seen at 928 Ontario Stre.t. £ ,_; _«3;;;.4“_;_:_‘;_- SIS SO

¥y

o5



_tered through the front antrances previously deuribed ‘but that it oo

.. $he Black family had 1ived in their flat in that tuilding for epproxi~ -
© mately two ysars, and that she bad had occasiop to visit the Blaeks = ¢
; for the purpose of taking food to the daughter of the Bleoks, who 13 -

_ suffering from infentile paralysis, She stated that ‘ghe knows tmt

A I i e Bl el B e e Nl e R T e L T T LT e e e G

\u’v

“6-

¥rs, Charles W Glaser wae interviewsd, and she advised that
there were three two-roam flats located on the first floar of the ’
building at 928 Ontario Street, and three two-room flats logated on

the second floor; that the rlata located on the first floor were enw . ..... -

was necessary, in order to get to the flats upstairs, %o enter fram
the outside staircase located in the rear of the building; 8he - mted

., that on the first floar of She building %he Elack family reyids, whieh ',
' ‘was ‘composed of man andl wife and two children, On the sast side 2 E
man and wife reside with their two children, two girls, ages 4 and 7%

)

6; and on the west side on the first floor the flat was occupied byt T

"r"'

family, but she 4id not know the number of personsin this femilys .. 7' L

-Neither 4{d she know their names, S5he advised that in the front

flat on the second floor a young woman, with red hair, reaidsd tith
her husband, and she did not know the identities of ¢he individuals
who occupied the other two flats on ths top floor.: She stated that

it is necessary to enter the upstairs of the houea 'frcm the
ontrances, as previoualy atatod. ;

Mrs. Glaser was ahown the photograph of Dr. l&oran, and
stated that she had never observed anybody on the premises who wuld
answer to that description, and so far as she had been able to as-

certain the Black remily weors law nbiding cit :I.zlnn. e «:»;».; Y B SN ;- ‘

i
>

| '.'Ehe l.mpresaion was obtained fran informant Joe l‘rorbetto

that this house was ocoupied by one family, and 1t was considered -
. advisabls to reintervlew him to ascertain if he was furnishing oox= =%

I

rect informations Joe Morbette had been arrested m December 164 - -

1934, by Detectivea lIoInerny and O'Gonnor c an auto thert charse.

45 Joe Morbette was interviewed at the Auto Theft m:cean,
Chicago Police Department, by Speeial Agent J, Rs Welles and i.. - -
Agent Suran, He at this time stated that he had not advised Agent
Wolles that he had obearved Dr, Moran in this house recently; that
the last tims he had observed Dr, Moran was in the Elliott Restaurant,

 across from the Westgate Hotel, about two weskas prior to his first-

1nt6rview with Agent Welles,’ ‘at which t{me Dr. Moran advised him that -

inside of the address at $28 Ontaric Street was in May of 1933, at..

o which time he was in the room which was entered from an entrance rrom

the east 8ide of the hcuse, and in this roam he saw Dr, Moran and threo

‘he was residing at the address which was later designated by norbettc "'
" to ' be 928 Ogtario Street Morbetis stated that the last time he wap -

b
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or four other individuals; that Dr, Moran stated that he had two
wounded men upstairs. Morbette stated that he entered the upstairs
room by & staircass leading from the room which was occupied by Dr,
Moran, He was unable to accurately describe the inside of the house,
and stated that he was in only one room, ard 4id not know whether the
build.i.ns was ooeupied b;r other individuals In different flatse

AT faot that nr.:lloran had not been obaervea
1n thie bulldina sinoe May, 1933, gnd since 1t appears doudbtful ©

. whether Morbette ever did ovserve him there, - -1t was oonsidmd lr .
ndviaablo o mmtain | aurveulance of tho ylsce. s oEn
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R _.t,gent .Tohn I,. ladala on november 22 zs and Deeomber 12, 1934,
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'J.‘he rollowing 1nvest1gation !as conducted by Specia‘.l. -

RN S § e ‘>-‘c0‘,.‘-

Z‘[ o 'hile at the Illinoia state Penitentiu'y, J-'oliet

s Sialq

Illin s, ‘on ‘other official business, mgent Madala ¥isited Oliver 4 Bors
. alias)3zzy, one of the Subjects in. tlus ‘case,who is serving a sentence . -

for the remainder of his natural life on & charge of highway robbery.-

‘It will be remembered that Subject Berg was previously interviewed by

agents of this office, but at that time be refused to divulge any 1nr0m-
tion pertinent to this case. He denied knowing the various members of the
Barker-Karpis mob with the exception of Dr. Joseph P. Moran, Rusassll Gibsan
‘and James J. Wilson, and also disclaimed any knowledge whatsoever concern-

' ‘< ing the exchange ot the Bremer ranaom money through J’ohn J. 'Bosa' l[cmughlin.

3 \"

“on agent lladala's $irst viait to “$he penitentiary, %

Subject Berg udvised that’ he had given this matter considerable thought s
- since he was re-committed to prison, -and he arrived et the conclusion that

it would be best for him to make a complete confession concerning his part

in this case.. He stated that in going over the details in this mtter&e
cennot ses how he violated any Federal statute. He further steted that he

is contemplating applying for a pardon in the near future, and in this
connection he definitely knows that he will be unable to obtein such a

pardon while a Federal detainer is filed against him; that in view of this, .

" he thought it sdviseble to meke & complete statemsnt of his part conceining ~

ths ransom money exchanged, which he hopes will vindicate him. Berg stated,
however, that he will, under no consideration, testify in any Federal Court .
ageinst any of the deferndants in this case, as he is very much afraid of -
them. He further stated that should agent produce testimony in eourt

‘against him as to the :lnrormation provided by hm, he will emphatieal]:
deny same. . , : ; Cn

: subject BOrg stated that he was born at South G'hieaSO,
Illinoia, in the early part of 1879 and is of Americen and Hungarian. =
ancestry. He advised that his parents are deceased and that the only .
relatives living at the present time are his sister, Florence, who reeidos
in Budapest, Hungary, and another sister, Mrs. Armin Kuhn, who is presently

- residing with ber husband at 5248 North Winthrop Avenue, Chicago, Illinois.

HEe stated that he ia a $001 maker by trade, “having worked at this oceuput:lon
until he became 31 years of age; that he subsequently sold reel estate for

ten or eleven years and during the early days of prohibition he was connected

. with the bootlsg racket and et that time was associated with Louis Alteris,
' Deen 0'Banion, Johnny Shey, ‘Johnny Phillips and Earl Wise, the latter ror;?

" men having been killed in gengland rash;on by the notoriona ‘Al Cepone’

Syndicate within the past six years. -

4y
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Berg sdviged that 'hile he was mcuunted in tho Ill.l,noi‘

ﬁﬁ; fghﬁonﬁui, “he Deceamy Vory. .ﬁ'f‘nﬁ
gnjsnce for sboriion; thaf

tyin ‘the hospitel ward; and
"‘-’?gj:no h:‘:tnm him for ‘heart t::uhlu sad for:
mentionsd: »‘n_o stated thas in view of ‘hls
-«.11-!1 h8spital, 'be Vbcame very triendly 1th-
g ’hi,y ‘a u:m- the vope 1

) na BO
 Yeloase ,‘fm ‘the penitentiary 08 ayWo;
end took;nuithmuann-uhnt 18" 004H4n; Temes T,
[ Madala exhibited a ghotograph ef Subject Jemes J. Wilson.
.:’eM ha positively 1dont1ﬁ.oa same ﬂxg ,‘b,d

ﬁated that Dr, lora.n 1 vi.th como :

" praviise’ modlc 4nthis

end“in this eonnoet‘ion Berg
s tertald’ politi«l friends

ihen Dr. ltorgn opened

slllm “Berg stated that he has nown him by the name of Blim It L
since November, 1933; that he firat met him in a bookie joint which was * =

. .d1ocated around the corner fram his home on Winthrop Avenus. Berg furthor

" ‘mtated that Be -pont [ oonnidorablo amunt of ti.u in thig bookle Joing - :

vl ‘!,{-. “" .’; o ‘.. . . v ', 7 . ’.‘5&
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“that he had previoualy met bim in the Iliinois State Penitentiary, at '~
. which time Dohney was #.: trusty in the hospitel ward, working as chief  :
- 'nurse to Dr. Joseph P. Moran; that in January or February of 1934 Dohney f_-"._'

" was paroled from the above institution, and after his release he spent -

ayphilis, and when Slim became friendly with Dr. Moran, he placed himself

. nndor the doctor'u cm and began to tnko lyphilio oure 1n330tionl rrom hi.m

' : Continnins. Bers adriaed that bn or tbout meh 15, 193&. Br. :
Joaeph P. Moran called him et his hame by Yelephone and inquired whether

‘his sister had any vacant rooms availeble. “In this connection he advised
.- that thers were two ou{ of town friends of his at his office who desired
: two rooms for approximately one wesk; that’ thess friends had had their
-hands severely burned due to a liquor still explosion, and that .he was
_treating and taking eares of them. He further steted that these men were

bootleggers, and at this time he gave his assurance that he, Berg, ' tould
not have any trouble with them and further that thoy vould pay him ull RS

‘for their br:lef stay at his place. ST e

Berg advised sgent Madala that he informed Dr. Moran to the

RIS W m~\ bl et M—O--.r 'Fﬁ"“'_»-g‘&—.u Sawd Wa . r,-—g._. »v—-—;—",-,;e.q‘-..”*ra, w"”"'&“"’""""?“ e i \_,-_.':.
: T e w3

~‘,:_a| 414 S5lim and ‘they soon bocame very friendly; that’ durine the untor ot -
- that year Slim and his wife, Clara, lived for a short time at 5248 uorth SRR
,;;iinthroy Avenue, which place 1s a ronming youao owned jointly by hil o
.. ; sister, Mrs. Armin Kuhn, and himself. While 8lim was living at this place,
: '’. 'he aequainted him with Dr. Joseph P. Moran, who at that time was visiting
Ollie almost daily. Ollie stated that Slim at that time was affiicted with

.@ffect thet his aister bad a fow vacant rooms and suggested thet his ’i?v
friends ¢ome over to see them, That evening Jimmie ‘Wilson came to® th WopTRe T
‘house, being accompanied by two men whom he had mever seen befors. - - . .-

Berg advised that Jimmie inmtroduced them to him es the men whom Dr. Moran . . -

- Photographs of the Barker-Kerpls mob were exhibited to Ollie
Berg at this time, and he readily selected the photographs of rred Ba.rker

and .u.vin Knrpis as tha t'o n‘bove mentioned individuals. ~~__ .

.. . ollte further related that on the £ollowing morning nme L
Dohnoy onterod his room and stated thet he was employed by Dr, Joseph P.

;- < 'Morenm in the capacity of a murse to the two men who bad just moved im, ,,,:'
" meaning Fred Barker and’ Alvin Karpia.- ‘Concerning Dohney, Berg advised: w3

S S

considerable time in Dr. Moran's office, who at that time had already
moved to 4863 Irving Park Boulevard, Chicago, Illinois.

" bad mentioned in his previous telephonic conversation Iith him 0llie ) Tl
“afvised that he showed these men to their respectlve roums end on this .

“ ocoasion he particularly moticed that these men eonstantly kept theix R SR

hands hidden in their topcoat pockets. T T U

§o



- these men were unted in view or having their tingerprint- removed. .

, to go to & drug store to purchase gome medical supplies. Ollie stated ¥

""_"""’-"’f:’t"."?':‘. - /"‘ﬁ L lk‘ e - Y S gy <. -wmrg--'.- 'v,.»u.,w.‘ "*"‘""m‘-"*ﬁv-- - e e v -

DL pllde advised that on the third day after the arrival of ... , ‘ L

Fred Barier end Alvin Xarpis at bis homs, ‘Dohney came to his room mnd ., - T
requested that he stay with his two patients for a few minytes as he h.d "’r,; --f:

!;AL

that at this tims he questioned Dobney éonoernfng these men ' as Lo was S .
becoming suspicious of them. Dohney replied, *Don't you know, Dr, Noram .
removed their fingerprints®. Upon learning this, Berg became very tggra-' T

. vated over the fact that Dr. Moren bad lied to him. He imediately called

him on the telephone and edvised that Willie had apprised him of the :
operations performed by him on his two friends and that he wanted them . .
out of his home immediately es he did not want $o become involved with

any “hot® people. In this connection he stated that he had surmised that

: “*.' : 1~-."‘ }-f . ;--""’I . AR f '\ : J * .-,_~j P J‘-‘:rlv

~70,  on the mext day Dr. ‘Moren- cm to Berg's :hono and epologized

ror making tabrioated atatementa $0 him concerning these men. He advised Lo
that he did not know whom they were but that they had been referred to him .
by a mutual friend. He further stated that they wanted their fingerprints

obliterated and that they would pay him well for this work. He stated that -

Dr. Moran advised him that he was badly in need of money, and it was for
this reason alone that he agreed to take care of them; that Dr. Moran

informed him that the operations were performed at the Irving Hotel and s
"that he hed obtainéd a room for them at this hotel Tor approximately one <% - ¥

week; that during this period on one occasion the maid came into their .
room and saw them there; that the boys, Pred Barker and Alvin Karpis, '

' anspected that the maid had recognized them, as at ‘thet time their faces

. straits, and that because ot ‘his hospitality and the fact that he had

4'__xnake name 'oaay dough'

were prominently displayed in the local newspapers; that for this reason
they suggested that Dr. Moran immediately obtain a private room for them .’
elsewhsre, In thie conneotion Dr. Moran state.d that he knew that Ollie.

end his sister were operating a rooming houaa and ror this reason rererred

them to OlMe. . . . A L e

i

Berg rurther stated that on the uixth day arter Fred Barker
end Alvin Karpis arrived at his home, Fred told him that he had heard
through Willie Dohney end Dr. b‘oseph P. Moran that he was in dire financial

*‘;

previoualy been in the rack.ot, they 'c:uld premt h::m an opportnnity tp
. - Bk 1

ek
M gas o e® “*v’*. «v-is,, :_‘_ &

On that svening Dr. Moran came , %o the ‘houss, at ‘hieh tme be

. was accanpa.nied by @ smell, dark man, whom he introduced as "Shorty* and

as the brother to one of the boys living upstairs. He edvised that Dr.
Moren and "Shorty" immediately went upstairs to see Fred Barker and Alvin
Kerpis, end a short time later "Shorty" ceme down elone. He advised that

.

Y



c.pde

,»4?._,he met aa 'shortv" o ‘u.-;.&t«'

men had met each oth-r. -

-~

- 52 &

at this time he had heard from his brotlher, rred that he, 01110, wes

.~ in need of money and because.df the faet that he hed been & “right guy" R
. .° he promised his brother to give him & break. ."Shorty" eontinued, =5 .'. :»-‘- LR
.. wccording to Ollie, that they had a large quantity of “"hot® money in ; ¢ T
5-their possession which they wished to asell, end in $his connection asked . -
/ if Ollie could, or if he knew of enyone¢ who would be willing to_teke the
. chance of selling this money; further, that they would pay 123¢ en onry )
*doller sold or exchanged, and that they 414 not care how or by whom the -

money was disposed of, but he stressed the point $hat the party who rould

- receive the money from them would be sntirely responsible for every dolhr '

given to him. 0llie edvised that he inquired of *Shorty"™ whether the .

| _ money was counterfeit end "Shorty' replied that it was not but 1ndicated»

that it was really “hot¥. @Shorty" further stated that there should not

. be any difficulty in getting thia money exchanged as ths notes were 1n
. $5.00 and $10,00 denominations. - 0llie advised that *shorty” 2id not.
. volunteer where or under what sircumstances the money in question was® = "~
- * obtained but he believed thet same was part of a loot of a bank holdup..
~.. Ollie advised that he did not give "shorty" a definite answer at that

time concerning whether he would accept this offer but advised that he

> ‘would think it over and would let him know on the following day.

Agent Medala exhibited a photograph of Subject Arthur R.
Barker to Ollie Berg, and he positively identified same es the man whom

6

' COntinuins, 01119 stated that thile he and 'Shorty" were dis- '

| eussing the proposition, someone knocked on the door, .end upon ‘011ie's
" inquiry as to whom it was, the caller enswered that it was ®"Slim", Berg

advised that wShorty® immediz tely went for his gun end asked who Slim ias,
and when 0llie advised him that Blim was a good friend of his and thet he- :
likewise was {n the racket, "Shorty® stated that it was all right for him -

“to enter. -Ollie stated that when Slim entered, he introduced him to .

"Doc" Barker as "Shorty”, end at thias time 01119 smphatically stated that
he is firmly of the belief that thil vas the rirat time that the above t'o

CE.

Ollie adviead that during tho course or tha conversation 'hich V

B tollmled ‘*51im" told *Shorty" that he was from Kansas City and that he
‘had et one time celled with “Pretty Boy™. Floyd. =shorty" asked 8lim if S

he were acquainted with Johnny lazia of Eensas City, stating in this T

.conrection that he was & very good friend of his. Slim replied that.

Lazia more or less raised him, and that he was well acquainted with h:ll

‘sntire crowd. According to 0llie, they then began to talk about Oklahm )

and Arkensas and it soon daveloped that they had mtnal acquaintaneea .’m
those states. . .

-

S » a.» - .mb;c‘s.,,' s ,.(..-“ ‘e-...,:a—--{) s" *.,-'-, B8 .-4‘5:’.’
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- into any sueh doal..;,_;,\-,, T o N
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AF.

e oo % Qllie atatad that when, "Shorty" left, he. told Slim ot the

L s e A

proyoaition presented to him by "Doo® Barker, and in this connection
asked if he knew of anyone who was in“the racket who oould have thi- ~ .-

- %hot® money exchanged. -8lim immediately asked whether he knew what. ..

denominations this money consisted of, and when Ollie stated that" -m~ "
was in fives and’tens,’8lim femarked that he believed 1t to be part of .;
the Bremer ransom money ;nd ltronuoualy adviaod Ollio againat ontoring

S W - .'-x,-- i ’-‘»"‘- »-'?&f,:.‘ - ._7,_,,,1\__ L
sl ]

! " Gontimuing, ome advised that on the tonoung nomng

" Dr. Joseph P. Moran ceme to 5248 Winshrop Avenus alome end at this tu_ne B

- inquired why Ollie 414 not let him know about ‘the offer which *Doe". .
Barker afforded him. I.n this connection he stated that »Shorty” hed ..

£0ld him sll about i$, end that if Ollie sould mot find anyome to handle

> the déal, he knew of &. party ‘who vas in 4bat Xind of racket, who pethapp .

*.

" might be interssted in tbe matter.’ Ollie advised that he informed Dr. %
. Joseph P. Moran thet the money undoubtedly was kidnap ransom money, and'

? oY & e - - S

mtor thnt day 'shorty' éeame to bme's piace to mn hil WR T
brother, rred away, and before they departed, he mentioned to Qllie
that Dr. Moran had a party who thought he could take care of all the
money they had. He further stated that there were no hard feelings

'ror this resson emphatically told him to ’have nothing to & with gg s

’ betteen h:lm and 'ollio and vas sorry that thuy eonld not do any buainou.,i;x e

T

N, omé 'jtated that twb oi' thres daya later "Doc" Barker asain
came 3o tha houae and ;t this "time he drove Alvin xarpis a‘ay."_t’{;* L

b ..
‘- I N ’. .- "

f 1

"m,-', Lbout thrce 'eeka later Ollié received 2 ’long distence talp- SRS
phone call from *Doe" Barker at Gary, Indian<, who 1natructed him to
have Dr. Moran end Slim at his home in about one hour. Qllie stated thet A
before he could ask *Shorty" what it was all-about, he hung up the receiver. -
However, he immediately called Dr. Moran's office and asked him if he knew
where Slim ocould be located. Coincidentally, Slim wes in Dr. Moran's -
office at that time 80 Dllie informed them of "Shorty's™ call and requested
them to be et his house in ebout an hour. They arrived thirty minutes

_later and shortly afterwards "Doc" Barker end enother man entered with a - .-

suitcase. “Shorty® introduced this man ‘to them as George and as a friend

‘of his. A photograph of Harry canu:boil was exhibited to Ollie Berg, and
- he’ potitiuly identified aamo u being 1dentical 'ith the Ceorge abovo v
: roferred to, : . ) I e NS

. ; ’:‘ - Ollie ddvised that he aaked 'Shorty" concerning the purpoae
of this gathering, and "Shorty" stated on this occesion that he had with
him three packages containing $10,000,00 each. He then directed his

attention to Dr. Joseph P. Moran and stated that the proposition he had

57




7.7 " be transferred to the Irving Hotel, and that all subsequent trensactions ,‘7 ‘

~ He gave same to Dr.Moren and told hik to delin;- it 0 hia perty !.med-"'.‘-__

_.r

previously preaented to him relative to the .alo od’ 'hot" noney was etiu
open; that it was very necessary then that the money in guestion be ex- -
changed at once and in this connection he asked Dr. Moran how soon he

" etuld get Nis men to starti According “to Ollie; Noran advised that he “mwoy .

would have to call him on the telephons and then he wopld let. *Shorty™

,,,,,

 know in a tew minutes, When the doctor ‘left to call from the, eornﬂ; =

noran to m great extent as he nppeu'ed too gnions to handle this ..
particular deals Be further steted that he was aware of the faet xhat
"Slim and Ollie were in nmeed of ‘money, and if they dea!red he would" pey
" them 24 on evary dllar exehanged and all théy bad to do was to wateh ' ° :
Dr, Moran and guard the money while it waa in his ponenion' also thet
they would have to be present when the good momey was brought in. Ollie
“.advised that both he and Blim refused at first;, but shen "Shorty" eaaured
than that there would not be eny riak and that% they 'ould not be violating :
eny law, uthey agreed to 1t¢ o Dl R

'::‘ 7“‘4" E-*'...

s S Ihen D, Joeaph P.l!oran ‘i-etumed he eﬂviaed that he mde «
his oontact, and that his party Wented’ #10,000.00 at once, He also utated
~at this time that hia men bhad informed himthat he had a source ‘whereby ™

he could get rid of M,OO0.00 every &y and further that he wanted to I:no'
how much money there was to be sxshafized, whersupon Dr.Moran told him -~
that it was an unlimited amount. *Shorty™ then advieed Dr, Moran that the
money would be vell guarded while it was in his possession, and that for

thie service Dr.Moran was to pay them out of his share of the stipulated
-sommission of £% each, Dllis stated that Dr.Moran was yehemently opposed . )
‘to this at first, but whem "Shorty" informed him that unless he agreed to '
his terms, he would make efforts to have the money sold through some nther' T
- saurce, after some ‘argumentat ion, Dr.Moran aluctantly eonsented to the i
above arrangement, “whersupon '&orty"lq:enea his suitoase and drew there- ;
from a package u'am,ed iy newspaper which he ;teted contained 310 OO0.00.

-

1ete1y, mstmcting snm to eccompeny hlna

B , Ollio advised thet uhen 811m anﬁ Dr.lloran returned abeut A
torty-tive minutes later, "Shorty" and George were still at his place, Dr. -
Moran advised that he bhed succeasrully delivered the package and that his
man indicated that he would want another $10,000.00 in the next day or eas -
After sams lapse, "Shorty"™ muggested that the money ‘be retained in Olliets
‘room and that all sontacta be made from nis. _places O)lie, however; stren-. 4
nously ‘remsed; to héave hi: home used Yor this’ purpose, stating that he ™ . :
-d14 not went &ny THeat® $hrown on this place as he had had enough tl‘ouble S
‘with the law already, mhd in this connection he augested ‘that the mon€y

‘take place in Dr.Moran's roam. - *Shorty” agreed to this arrangement bu$ i °
stated that he wanted either Olli.e ar Slim or both to stay at the hotol

sq




et all timds shile any pu-t Bt the soney ‘was thoro. .
* this »met uth t]:e appraval ot all umoernol.,, A

.A—A',,

' 8lim arrived. A few minutes later Dr, Morain received a telephone eall
and the party calling inquired whether everything was all right and tlun.
he steted he would be up in about five minutes. Immediately after the »

- telephons conversation, Dr. Moren motioned to Slim to aceampany bim %o -

" . his other room, which was room 211. 0©llie, in the peantime, remained 1n
“yoom 210 alone. - About fen or fifteen mimutes later Dr. Moran returned..
" to room 210 and edvised that his man had brought in the good money and

" wanted another $10,000,00. Ollie stated that he took a package from the
suitease and earried it into room 211, and it was at this time that he

: ‘ 01110 ru.rther atated that ho r-ained at tho Irving Hotel uth .
vDr. Moran that night, and on the following morning at adout 11:00 o'closk,

first met John J. %Boss" MoLaughlin as Mr. Smith. . At this point Ollie ... .

" emphatically stated that he did not know the true identity of MclLaughlin

until he saw his name and photograph in the newspepers at the time of
McLaughlin's arrest.

#0770 - -pontimuing, 0llie adviaed that he placed the above mentioned =
newspaper package on the table in room 211 and *Boss™ McLaughlin, after

ingquiring whether the money was all there, placed the package in question .

in his inner overcoat pocket and left. After his departure,’ Dr. Moran
counted the money he had received from McI.aughlin in ‘the presence of

S1im and 0llie,and to the beast of Ollie's recollection, there was ‘9375 00.. ~

In this connection he explained that the previous agreement between "Boss™ _
McLaughlin end Dr. Joseph P, Moran was that each should receive 634 on
‘every dollar exchanged. Therefore, on this basis Meclaughlin's commiuion
on each $10,000,00 would be $825.00, which emount he always retained from
the total turned over. Ollie stated that Dr, Moran took from the money .
received $625.00 as his share, from which he gave 3200.00 eaoh to Slim
and ollie pursuant to the above agremnt. ' ,

N TN e 4 men

Celloent » Berg atated that about 3:00 o'clook ‘$hat ai‘ternoon "shorty'
and ‘a man whom he introduced as *Curly” seme to the hotel and took nayq‘

the $8,760,00 of good money previously brought in by MeLaughlin, = =i~

"ghorty® at this time asked Ihether DPr. Moran's party had any aiffioulsy

e . “‘w
Repet T 8

in getting the money exchanged, and when Slim replied that to his hmwlodge"‘

he 4id not, he then replied, “Good, we have a lot more%, and then departed.
Berg selected the photograph of Volney Davis u being identical with the

men whom he met as "Curly®.

Ollie advised that Slim remsined with Dr. Moran et the Irving
Hotel that night, and on the following morning he came to the hotel at
about 10:00 o'clock and found Slim end Dr. Moran drinking in room 210.

s
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. At u-oo A. ll. Dr. lloran Teceived & tolophono call and ollie ovorhearﬁ
A him say to the caller that everything was all right. After ‘the converu-.v-
S tion he stated that his party would be up in five minutes for smother oo
‘=% §10,000,00. Ee then instracted Ollie fo get & package from the sultcase
= . as before snd bring it into room 211.  0llie advised that Slim followed
- him into room 211, -and a few minutes later MoLaughlin appeared with the
" gdod money and gave same, which was wrapped in e newspaper package, o~
"~ 011ie. p0llie advised he untrapped the package in question, spread tho
" money on top of the bed and counted it; that the smount agein was -
. $9375.00, es MoLaughlin had already retained his share of the commiuion.
R Ollie gave uemushlin the packago or 'hot" money und ho doparted..

T " After IcLaughlin Iett, allie gnn slim ;800.00 Dr. horan S
tizs 00 and h¢ kept$200.00 for bimself, after which he wrapped the balance

of good money.in the newspaper package and placed it in the dresser drawer.

in room 210. At about 1:45 that afternoon *sShorty*® telephoned the hotel s
7. end inquired whether the good money bad been brought in as yet. Slim

=+ talked to him snd advised that it had, after which about iwenty minutes
later, "Shorty" and "Curly” entered the room and took away the setond

$3750,00 of good money. However, before they departed "sShorty" stated

to Slim thet he wanted to talk to him elone and suggested that Dr. Moran
e . o.804 0l1lle go to roaom 210 for a few minutea. They adjourned to the other - - -
T "poom and epproximately fifteen minutes later “‘#ghorty® ealled Dr. 'I(or&x b - e

"eand 0llie into roam 210 and stated that in the future Slim would" ‘handle” - '
8l) transactions with Dr. Moran's party, and that they, meaning 'curly'_ o

© . and ®Shorty" iould not oome to the hotel any. more for the good morey, .

' ptating that ‘514m would teke ocere of both ends. #Shorty® further ex- '
‘plained that this ne‘ arrangement would not affect their present . L,
remneration in eny way, snd that all they hud $o do was to be present”; :
when the good money was dbrought in. When "Smxrty" and "Curly" left, .

Cllie asked Slim why this new arrangement was instituted, whereupon he
advised that the boys did not vant Dr. :roseph P. Moren and him to know -
where they were reaidlng R S 1! ERREL
i B On the rollowing day 'hile Slim and Ollie were 1n l‘oom 210
P of the Irving Hotel, MoLaughlin ¢talled and said he would be up in five - .
"minutes. A sbhort $ime later he ‘appeared and turned the good money pver .
o Slim, stating that he “wanted $15,000.00 more by 6:00 o'clook that T
SR evening end requested that sams be brought to him at his home at that tims
. . _ When Mclaughlin left, Slim called Dr, Moren at his office and edvised hin
‘... to come %to room 211 immediately. When he arrived, the good money was ,
- counted end the emount agein wes $9575.00. Out of this total Slim gavo .
pr. Moran §225.00, Oliver A. Berg $200.00 and hs retained $200,00 as his
share. Ollie then informed Dr. Moran that McLenghlin wented $15,000,00

by 6:00 o'clock, end in this connection asked him if he would let Jimmie

Wilson heve the afternoon off so thet he could eccompeny him to get this

money. At this point Ollie explained that the reason Slim preferred Jimmie
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n Place as he -bad grommny bronght them uedicino and 9theé prouuog:

' arternoon’, ha observed them driving ewey in Slim's Ford 1934 model ~
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to go with hin n.u b.cauqo ‘he _nlrudy ‘Enew the 1ocation of thoir hidlng?ﬁ
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"Pérg ltated ‘that then Slim and :rimio Iilaon loft .thnt

coupe in a westerly direction. 0llie left the botsl irmediately thoro-

" after and at 8:00 o'clock that evening he received a teslephone call fm'

T,

Slim, requesting bim to be at the Irving Hotel at 12:00 Noon the next -
day as ncI.aughlin promiud to be there nt 1.00 Pe I(. vith the good mney. :

ST Ollie ‘stated that ch.aughlin appearad {n room 810 &t the :
Irvins Hotel at 1:30 P. M. the following day, and at this time gave -
Slim $15,000.00 less 634, which, eccording $¢ computation, would be .
~ $14,062,50, McLaughlin edvised that he wanted $15,000.00 more. and. that 'y
" be would eall for it at the hotel at 10:00 o'clock the next morning.
¥hen he left, Slim gave Ollie $300,00, Dr. Moren $337.50 end he kept
~. $300,00 for himelr as his percentage. Ollie sdvised that after the'-
split was made, Jinmie Wilson stated that he was entitled to an equal--
shere of the total commission, inasmuch eas he was taking a greater risk
then the others in traveling around with Slim when he went to get the
--moneys 0llie stated ¢$hat he and E1im refused to give him sny part of
‘their share 1n view of the fact that Dr. Joseph P. Moran had previously =< "‘“*
 $01d him that he was giving bim an equal split of his share as he was ,
taking care of his office and personal matters vhila he wes busny S,
pngaged in the:e transaetim. : : - ;

< 5- .':*"‘h

L COntimxing, 01110 “stated that e raturned o the hotel “the _ -

" following morning st 10:00 o'elock and at abuut 11:00 4. M. Jimmie Wilson
_end Slim came into room 210, the latter advising that he had met McLaughlin
on the sidewalk {n front of the hotel and at this time gave him the .-
$15 000,00 he had previously requested; that McLaughlin stated that he -
tould have the good money at the hotel by 2:00 o' clock that arternoon. .

At a‘bout 8:30 P. ll. that day "Bon" noLauehlin came to the

) Irving ﬁoiel and advised that he could only get $12,000.00 exchanged. ™ - e

_He stated, however, that his chauffeiir knew of g banker in Loulsville, .«
Eentucky who was considered all right, and that if they were willing .\’:
,he would send his cheuffeur to Louisville to have the $3,000,00 exchanged;

52 further. that if he left that night bs could be back in .two days.’ R T - _

MeLaughlin' continued that if this did not meet with their approva’l “he't =
would return the $3,000,00 and thereafter would not teke any more of the
rhot" monsy. Ollie stated that Slim end Dr. Moran consented to this ar-

rangement immediately but he argued against it for the reason that he

did not believe it advisable to teke this money out of the state. However,

it was finally egreed that the above plan would be followed out.
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' T ome advised that a.fter InI.aughl:ln latt on this ooea:ion
N ISlim split the commission em: the §12,000.00, and aceordingly Ollte ’n’_’ ', i :‘:. s
;. Teceived ;z4o.oo, Dr. Moraxn gzvo 00 and Slim cuo.oo es their. Tespective 4!
- . “"‘E'ﬁ. ; { i ‘{'_ . _‘éf,.‘.

R _L"

L I.ator that afternoon 01119 again observed SJJ.m and Iimie_
.. Iilson arive away from the hotel in Slim's Ford soupe in & westerly .
direction. Ollie could not state where they drove to but advised thnt
they sppareatly carriod the money to 'Shorty' and their boy- nt their
bidecut. . . ; . o z

‘u - . - . R a . e
g +

Berg rurther atated that two days hter nt nbout 12:00 Noon
Mcmu&blin came to the Irving Hotel and advised that he was very much ° - LR,
~ concerned and worried about his chauffeur; that he wes due to arrive in

. _ Chicago st 10:00 A. M. that day and furthermore was 40 call him {mmedistely
- upon his arrivel. However, his chauffeur did not ecall at the designated
. time and at 11:00 A. M. McLaughlin telephoned the chauffeur's wife on two

he believed she wes crying. McLaughlin further stated that in view of
this be was &afraid that his chauffeur had encountered some trouble.

Upon receipt of this information, Slim stated thet he was getting out

*as it looks like the Jig is up”. : He t0ld McLaughlin to leave the hotel .-
at once and warned him to keep his mouth shut; that after McLaughlin -
left Slim suggested to 0llie, Jimmie Wilson and Dr. Moran that they gct -
out of town 1mmediately, and that he waa gozng to 'tip orr- theiboyu.

- ' "'\, Berg continued stating that he 1mediately lert the hotel
and vent to his home, 5248 North Winthrop Avenue, and later that after-
noon he observed in the newspapers that the Govermment had arrested
John J. ®Boss" Mcx.aughlin in posseuion of a part of the Bremer ransom
money. .. - .. =& oo T TR e e et e e

At about 11 00 o' olock that nvening, Jimmie lilaon and Dr.
Joseph P. Moran came to Ollie's place, each carrying & suitcase, and
asked whether they could remain with him over night as they did not dare .
to return to the hotel for fear of being arrested. 0Ollie advised ‘that
1, 44 would be all right, and on the following morning ‘when Jimmie and Dr.
.7 Moran left, they atated they -are leavins to'n and uuggested that Ollie

"'t,\-\

R S ’"‘" "’ 5’*' r A‘bout tour deys hter slim appeared at 01110'3 place at 52.48
i o North Winthrop Avemue and advised that the Goverrment was watching his
3 % epartment and that they had taken his wife's Buick sedsn. He continued
3 that things were too "hot® for him in Chicago end that he was leeving
town that nighto

occasions, and each ‘time he ecould mot get any information from her, and - et
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. 0llie further stated that after Slim lefi{ that day, he
414 not heer from bim egain until Tive woeks later, at Whidh tims b»

{ called him at his home on the telephome end requested 0ilise to, coms: tc :
“the Harrison Hotel, - He stated that he was ‘registered ‘there. undor $hes .
. neme of Jamds Rogers from St. fouis,”and Xhat he comld obtain bis yoom .

»‘number by asking for Mr, Rogers at the deak. 0llie alvised thet he saw
Slim at the Harrison Hotel that day &nd was informed by him ‘that
boys wanted to see him at onoe; ‘thet he should take the train $hat night
for Toledo, Ohio, end register at the Fort Meigs Hotel upon his arrival '
there; that further instructions were that if Ollie 4id pot iant to go
to Toledo, he was to give Slim $900,00, which smount would be Bis -hare
of the of the $3,000400 lost by McLaughlints chauffeur, as previously -
‘mentioned. Concerning this, Oliie advised Slim that he 4id not have ‘i F
_that much money in his possession at that time; that he only received -
Q%O 00 on the entire gransaction, some of which he kad already spent, a

" phd that all $he available pash he now has on hand is upproximately

* §700,00, which emount he is willing to turn over to them. Slim adviaed
"0llie that the boys would not take less than $900,00 and st this time .

A

'i»

that they would pay as conslderation the same as before, which was
According to Ollie, Slim counseled him not to accept this new propossl,
stating thet he and his wife did not want eny part of it. He advised,
- +.lowever, that under no ecircumstances should he tell the boys that he .
" mdvised him, Ollie, against it. -8lim further informed Ollie that if he
- 41id not have the $900,00 $0 turn over, he hed better go to Toledo or  “:. :
-1¢ would be "too dad* for him. 0llie advised that he finally thought ,:lt
;  best to go, whereupon he asked Slim whether 'he was going, end if so," in
- _ what manner. Slim stated that he ’has driving but suggested that 01110
"by rail as he did not have any spnca tor him in 1115 car, mamuch as he
. was taking Ms uite Iith him. - S _
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Upon reachins I'Oledo, 01110 checked 1n at the rort lleiga _
notel es per instructions. At approzimately 11:00 o*clock that morning
be received a telephone oall instructing him to go to room 203 or 207,
he 4id not recall which, where he would meet a rriend, turther, that he
ahould ba ln tront or the ho'cal at 12 00 Noon sharp .
ome sgated t’hat a :tev minntaa Q,fter f‘he
room 203 or 307 and ‘thers found Dr. J’osoph P, noran ‘and Fimmie Wilson °
with two women uhom he had never seen before. - Ollie stated that Dr. noran

ER
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. ‘®oledo.
presence of .the two sirls and walked out or “the room.

5 -

.

the - .

he revealed that they wanted him, his wife and 0llis to take the remainder -
of the "hot* money and peddls it bstwesn Toledo, Ohio and Bufralo, Hew York; -

s

T

A

call, he !ent to’ .;'?":V

Wl e

‘and Jimmie Wilson easually greeted him and anked what he was doing. u DA
O0llie advised that he 4id mot care to discuss .‘*thi' matter 1n the :



. Eotel end ihortly thereafter. an automobile - ‘pulled up along the -eurb =
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TR at 12100 eon e pmceede& to the front of the Fort Meigs -

“1in ‘front of him snd the driver ¢told him to get iato the autanobih. %
% 0llie advized that he immedietely Fecogniged the driver of ’the car as I
. Alvin Kerpls,, m& npen *l:hie recegnitien ,he get 1nto :.the eer ‘and nrpu i

) drove euy. ooant i F : LT ,

. et

Gontinuing, eme ‘atated that xarpis arcm him o bis
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phce er teeidenee, the emact address he does not know, end upon entering'

bhis home, he was introduced to a small, dark girl whom Karpis stated was -
- his vite. 8he gave them something to sat end drink and approximately $wo _

" hours later xarpis eteted that they nre going to another ylece to meet .

. th‘ boY" - - B PR Caeg iR . PP ‘~. TR S L el ..:
- . J . .\ 4A » . " "le -z ‘,,.' " q ;""“ * 3 :_’ ;’ .:.,".:-P '{.‘\ . 'S } ]’V““\:‘ “,i:u:i;()‘q' ,;;’ o :
ced 01110 edﬂeed that upon u'riving it thig othes: reaidenee, B

' he ebeerved Timmie Wilson, Dr. Moran, Slim Euns, sDoe” Barker, Yolney
Devis, Harry Campbell and a girl whom he only knows as Wynona, and who

.. 18 the wife of Harry Campbell, sitting in e room. He further stated that .

*Doc™ Barker at this time asked him if he had the $900.00 which he owed -
them, ard when Qllie stated that he 4id not, ®Shorty" mentioned thet in
that event they would give him another opportunity to settle this debt.
In this connection he stated that the boys wanted him to go with Slim and

"7 his wife'to take $40,000.00 of *hot™ money and peddle it between ToleZe "

and New York; that they would pey him 123¢ commission as befcre.- Ollie

stated that he flatly refused this offer and advised "Shorty™ thet he aid
A
& jot of trouble with the ‘Govermment. “Aceording to Ollie 5 'shorty" then i“ﬁf’h

- mot want anything to do with them; thet they already had involved him in

advised that 1f he 4id not want to ‘accept hil orrer, he. 'ould hetp to etay
- in Toledo, Ohio wntil they told him to 8. : s f_/im_;_ .

-~_‘7'-r N -

i At this time Ollie etated the.t 'hen “he entered the eecond
place, which he later learned was the home of Harry Campbell and his wife,
he obeerved that "Doc®™ Barker end Volney Davis had their fingers bandaged;
that he later learned that Dr. Moran had likewise performed operations on
them in an effort to obliterate their nngerprinte. He further stated thet

a

e

" about two or thres deye after the operations were performed on the ﬁngerl‘ ,
of "Doe™ ‘Barker and Yolney Davis,. Dr. Moran perromed similar operetigne ‘-

on the fingers of Harry Cempbell; that Auring the three or fouriweeks:

.neceusary meaiea]_ li‘} e e

s

TN lige further stabed that wbile he was in , Toledo, Ohio; he
lived part of the time at Harry Campbell's home &nd then moved in with

- following Fimmie Wilson rmined with them elnest conetantly nnd gave thelmy

Slim end his wife, who had an apartment on Collingwood Avenue, Toledo, Ohio.

YA,




: atey at Toledo, Ohio. _
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- He advisda that™he remained in ‘rolado tor one week- and then zobtaina& e